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AVTO SOLA BISER
Drevored 1.Maja 4, Izola 

www.biser-as.si 
tel.: 05/ 641 74 48 
Mob. 041 685 277

*aisao Revita Kristanov trg 1 - tržnica 
Izdelki za zdravo življenje urnik

ponedeljek, torek, četrtek in petek: 8.30 -15.00 
sreda: 8.30 - 15.00 / 16.00-19.00 sobota: 8.30 -12.00

Si.mobil -Vodafone v Izoli.
Obiščete nas lahko 
vsak delavnik od 9. do 19. ure, 
ob sobotah od 9. do 13. ure 
v Izoli, Ljubljanska ul. 13, Izola, 
tel. št 040 410743

POOBLAŠČENI 
PRODAJALEC **'

mobil

I

Poučna basen o treh 
neprofitnih stolpičih
Nekoč so srečnim občanom zrasli trije stolpiči, kot trije bratje, eden lepši od drugega 
in eden dražji od drugega. Na prvi pogled so bili skoraj enaki, razlikovali so se v 
podrobnostih, ki navadnim smrtnikom običajno ostanejo skrite. Potem pa seje zgodilo...
(Mef) “Jaz sem najstarejši, najbolj 
bogato opremljen in najbolj znan, zato 
bom imel prvo in zadnjo besedo pa še 
kakšno vmes in, če bo treba bom včasih 
tudi zakričal, da ne rečem udaril” je 
pojasnil tistemu na desni in onemu na 
še bolj desni. “Konec koncev, če mene 
ne bi bilo, tudi vaju dveh ne bi nikoli 
zgradili”, je še pomenljivo podprl 
samega sebe in čakal na reakcijo.
Tisti, čisto na koncu, se je delal, da ne 
sliši dobro in je samo prikimaval, čeprav 
se mu je videlo, da vsega ni dojel.

JEREB
AVTO CENTER

Tisti v sredini si ni mogel privoščiti 
takšnega izgovora in tudi kimati ni imel 
kaj, zato je odvrnil, da to, da je nekdo 
zrasel prvi, še ne pomeni, da je najboljši. 
Morda ima kakšno izkušnjo več z gradbinci 
in drugimi trgovci z novci, vendar to še 
ne pomeni, da lahko premakne svojo 
ograjo prav do sosedove okenske police 
in da nima pravice izbirati, kdo bo živel v 
katerem neprofitnem stolpiču.
Naj starejši je srepo pogledal ta srednjega 
in mu zagrozil, da mu bo zaprl kanalizacijo 
in zasedel parkirišče, če se misli tako 

upirati njegovi avtoriteti.

Ta srednji se je malo zdrznil in skušal 
najti pomoč pri ta zadnjem, a je ni našel. 
Tako mu ni preostalo nič drugega, kot da 
je, sicer s strahom v grlu, zabrusil nazaj: 
“Če misliš živeti v takšni bratovščini, 
potem mene ni zraven”.
Ta prvi je obnemel, zaškripal z zobmi 
in začel mahati s polkni kot nor, da so 
novinarji in pravniki zleteli skupaj kot 
vrane in se spraševali, kako je to mogoče. 
Ta prvi ni povedal nič, ta zadnji je kimal, 
ta srednji pa je prostodušno izjavil: “Prej 
zgrajene prej zrušijo”.
In še danes ne vedo, kaj jim je povedal.

En levi kralj
Stoletja čuvar sem te palače, 
a zadnja leta je vse drugače: 

Odkar ni več Besenghi družine, 
brez kažina dan ne mine. 

Nad menoj kakofonija, 
vse okoli mularija, 

zapustili so me Italijani, 
in prodala me je župnija. 

Nihče se več mi ne posveča, 
ker moja barva je rdeča. 
Žalostni so moji dnevi, 

odkar kralji niso več levi.
(d.g)

Ne kažejo jih toliko
Izolski taborniki rodu Jadranskih 
stražarjev letos praznujejo 50 letnico 
ustanovitve, kar jih uvršča med 
naj starejša društva v naši občini. 
Za njimi je bogata zgodovina, a tudi 
zanimiva prihodnost, če je soditi po 
fotografijah z njihovih srečanj. Eno 
takšnih pripravljajo tudi ta konec 
tedna v središču Izole. Poglejte jih!

fC Banka Koper

Obratovalni čas odlagališča Dežurna služba

komunala
izo/a - isola

PONEDEUEK-PETEK: 8.00-17.00 
SOBOTA: 8.00 -12.00
NEDEUA IN PRAZNIKI: ZAPRTO

V DELOVNEM ČASU-tel.: 05/ 66 34 950 
IZVEN DELOVNEGA ČASA-TEL.: 041/ 650 882

(24 UR) TEL.: 041/ 650 375Pogrebna služba
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Trgovci z lonke se selijo ob 
sprehajalno pot pri Ribi
Zaplet, ki je nastal ob prekinitvi, oziroma nepodaljšanju pogodbe za tržnico na 
Lonki, je zaenkrat rešen, saj so se dogovorili, da bodo najemnike šotorov še za 
letošnjo sezono preselili na območje hladilnice Ribe. Najemniki so zadovoljni 
mesto pa bo dobilo novo prizorišče za prireditve.

Med regionalnimi projekti 
je urejanje starega mesta

Seveda ideja o tem, da tržnica, kot jo 
imamo na Lonki ne sodi v urejeno tu
ristično mesto, ni nova. Pravzaprav se 
je o spremembi lokacije ali spremembi 
izgleda tržnice govorilo kar nekaj let, 
vendar je za ukrepanje vedno zmanjka
lo denarja, čeprav so najemniki plače
vali kar visoko najemnino.

Seveda tudi ponudba o selitvi v 
prazne poslovne prostore v mestu 
zanje ni bila vabljiva, saj se zave
dajo, da učinkovito lahko delujejo 
le, če so skupaj, saj potem pred
stavljajo neko središče, ki ga obi
ščejo mimoidoči turisti. Seveda pa 
nova lokacija ne bo prav zastonj in 
občina bo morala zanjo odšteti kar 
nekaj proračunskega denarja, saj 
je treba območje urediti, da ne bi 
dobili še manj uglednega šotorišča 
ob promenadi.

Svet južnoprimorske regije, v katerem 
so župani Pirana, Izole, Mestne občine 
Koper, Hrpelja-Kozine, Divače, Seža
ne, Komna in Ilirske Bistrice, je potrdil 
Izvedbeni načrt regionalnega razvoj
nega programa Južne Primorske 2007- 
2009. V njem je seznam prednostnih 
regionalnih projektov za obdobje do 
leta 2009. Kraške in piranska občina 
so postavile na prvo mesto komunalno 
infrastrukturne projekte, Mestna obči
na Koper izgradnjo gospodarsko obrt
ne razvojne cone Srmin, občina Izola 
pa prenovo starega mestnega jedra.

Pravljice je konec,
zapustila nas je naša draga babica.
Tiho si odšla,
brez slovesa in pozdrava,
kar tako sredi noči.
Srce je omagalo, dih je zastal, 
a spomin nate bo vedno ostal. 
Spočij si draga mama 
trudne roke in oči, 
za vse kar za nas storila si 
pa: Hvala ti.

Presunjeni sporočamo, da nas je mnogo prezgodaj zapustila

Zdjarski Neža Ana
dolgoletna trgovka v starem delu mesta, ki mu je pustila 

svoj pečat z živahnostjo, delavnostjo in prijaznostjo.

Pogreb bo v petek, 20. aprila 2007 ob 15.00 uri na izolskem
pokopališču 

Vsi njeni
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Tako je pred desetletjem zgloda
la dimnikarska služba. Sedaj pa 
imamo globalizacijo, velike firme, 
koncesije, odvetnike, svetniška, po
slanska vprašanja, pisma bralcev, 

Tožbe-skratka neoliberalni kapitali
zem. Ob tem pa se iz dimnikov za
radi dragih goriv dimi vse manj. Če 
ga boste kje še zagledali se primite 
za gumb-nikoli se ne ve.

Statistične regije bodo pridobile 
nepovratna sredstva za izvedbo 
prednostnih regionalnih projektov 
iz Evropskega sklada za regionalni 
razvoj. Obalno-kraški statistični re
giji pripada iz tega vira 31 milijo
nov evrov za obdobje do leta 2013.
Z evropskim denarjem bo mogoče 
sofinancirati do 85 odstotkov vred
nosti posameznega projekta, preo-1 
stanek pa bodo morale lokalne sku- s 
pnosti ali javno-zasebna partnerstva | 
zagotoviti sama. y

Štiri kraške občine so določile za naj
pomembnejše projekte do leta 2009 
vzpostavitev centra za ravnanje z 
odpadki, razvoj čezmejne turistične 
destinacije Kras, izgradnjo manjkaj
očega kanalizacijskega omrežja in 
dokončanje sistema oskrbe s pitno 
vodo. V Kopru bo v ospredju komu
nalno opremljanje bodoče obrtne 
cone na Srminu. V izolski občini se 
bodo posvetili obnovi dela starega 
mestnega jedra, ureditvi kopališč, 
zelenih površin in sprehajalnih 
poti ob obali ter kanalizacijskega 
omrežja na podeželju. V Piranu 
načrtujejo novo prometno ureditev 
z izgradnjo dodatnih začasnih par
kirnih mest na Fornačah in ureditev 
kanalizacije. Vsi ti projekti naj bi 
prejeli nepovratna evropska sred
stva, namenjena regiji.
Nosilci ostalih prednostnih pro
jektov bodo lahko evropski denar 
pridobili prek ustreznih razpisov. 
Med drugim gre za projekte izgrad
nje univerzitetnega kampusa v 
Slovenski Istri (Livade) in doma 
paraplegikov v Pacugu, za progra
me poklicnega in vseživljenjskega 
učenja, vzpostavitev štipendijske 
sheme, rekonstrukcijo vodovodnih 
cevi Rižanskega vodovoda, obno
vo Servitskega samostana in uredi
tev Škocjanskega zatoka v Kopru 
ter ustanovitev razvojno-turistične 
agencije za podeželje Slovenske 
Istre. Izolski projekti pa so:
Prenova starega mestnega jedra 
v funkciji trajnostnega razvoja 
(784.170,00 Eur), kopališča, par
ki in sprehajalne poti ob morju 
- Lungomare (1.350.000,00 Eur), 
komunalno opremljanje izolskega 
podeželja (1.118.344,00Eur, od tega 
Evropa-671.006,00 Eur), poti in par
ki arheološke dediščine (350.000,00 
Eur) in Ureditev mirujočega prome
ta v starem mestnem jedru

Iz arhiva kratkih in neumnih smo 
izbrskali deset let staro fotografijo. 
Na njej je eden izmed občinskih 
svetnikov, ki radi prestopajo. Pred 
desetimi leti je spremenil spol in se 
pridružil znani skupini Zmelkoow. 
Bralcem, ki bodo svetnika-co prepo
znali iskreno čestitamo!

Glede na zadnje napovedi raznih 
strokovnjakov za morsko gladino 
lahko sliko gledate kot pogled nazaj 
ali pa pogled v prihodnost.

Tudi ta je malo od včeraj, malo od 
jutri: Aqualandija. Ne ve se, kdo je 
zamočil, kdo je koga potunkal in 
kdo koga prepeljal žejnega čez pro
jekt. Edino gotovo je, da vodnega 
sveta še ni. Najbolje bo počakati na 
pravo povodenj.
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Novi ljudje v stari hiši na 
Sončnem nabrežju 8.
Za nekatere nestrpneže se vse skupaj dogaja prepočasi, za tiste bolj “počasne vrste” se 
dogaja celo prehitro. Kakorkoli že, nekaj ljudi ni več srečati v stavbi Občine Izola, moč pa 
je opaziti nekaj novih obrazov, predvsem mlajših in na prvi pogled neizkušenih. A tako 
tudi mora biti v pogojih, ko se kadrovske spremembe dogajajo po dokaj dolgem času 
kadrovskega mrtvila in ko so nekateri ljudje že dobili status “nepremičnine" v stavbi na 
Sončnem nabrežju 8. Kdo so novi ljudje v občinski upravi in kje so tisti “od prej”?

Na prvi pogled je videti vse kot nekoč. 
Še vedno so vrata pisarn v pritličju 
v glavnem zaprta, steklena vrata, ki 
vodijo v prvo nadstropje pa se še vedno 
odpirajoobpritiskunazvonec. Nekoliko 
preseneča le sorazmerna tišina in 
pomanjkanjeklasičnega birokratskega 
vrveža, prvo presenečnje pa se razkrije 
že ob vstopu v pisarno poslovnega 
tajnika izolskega župana. Namesto 
dolgoletne in po mnenju mnogih, zelo 
učinkovite tajnice, Neve Faganel oko 
tam ugleda bistveno mlajšo in seveda 
bistveno manj izkušeno, čeprav ne 
čisto neizkušeno, Jadranko Mičič.

Ob pogledu na fotografijo vam bo 
verjetno zastal dih a ni čisto tako. 
To je namreč fotografija nove župa
nove tajnice še iz časov, ko je bila 
Supermodel Slovenije in Jadranka 
Mičič, takrat 18-letna dijakinja tr
govske šole iz Kopra, je Slovenijo 
zastopala na Supermodelu sveta ‘96 
v ameriškem Miamiju. Po uspeš
ni manekenski karieri v Milanu in 
Parizu, se je simpatična Jadranka 
odločila posvetiti svoji drugi veli
ki želji - televiziji. In zdaj se boste 
spomnili, da jo poznate tudi vi, kot 
voditeljico oddaje Športna mreža 
na TV Koper-Capodistria. Ob tem 
je doštudirala na visoki šoli za ma
nagement, se preizkusila tudi kot 
časopisna novinarka na Primorskih 
novicah in se, zaradi ekonomske 
varnosti, prijavila na razpis za po
slovnega tajnika Občine Izola. Bila 
je izbrana in zdaj se bo treba nava
diti nanjo. Tisti, ki jo poznajo pra
vijo, da je izredno delavna in hkrati 
simpatična, sama pa je povedala, da 
ne namerava na tem mestu ostati 
tako dolgo kot njena predhodnica, 
saj ima tudi druge življenske cilje, 
ki jih mora še uresničiti.

Naslednja novost je zaenkrat še 
skrita, a bo kmalu sedla v pisarno 
nasproti županske, tam, kjer je na
pis, da ima delovno mesto direktor 
občinske uprave. To mesto od vče
raj zaseda Alenka Plahuta, diplo
mirana univerzitetna pravnica iz 
Marezig, sicer zaposlena na Uradu 
za gospodarske službe Občine Ko
per in tajnica koprske občinske volilne 
komisije. Podžupan Grad ob tem pove, da 
se je prijavila na razpis poleg še nekaterih 
kandidatov od katerih so Izolanom najbolj 
znani: Damjan Barut, sicer zaposlen na Ob
čini Izola, Jadran Bajec, donedavni funkcio
nar izolske občine, Božo Šramelj, donedavni 
podžupan piranske občine in še nekateri 
kandidati iz notranjosti Slovenije. Podžupan 
še pove, da je z odločitvijo zadovoljen, saj 
gre po njegovem mnenju za zelo strokovno, 
delavno in vestno uslužbenko, ki jo čaka kar 
precej dela pri urejanju zaostankov, ki so se 
nakopičili v občinski upravi od odhoda nek
danje direktorice Irene Jerman.

Urad za okolje, prostor, gospodar
stvo in nepremičnine je bil do ne
davnega v Postojnski ulici, zdaj pa 
imajo tudi oni nekaj pisarn na Sonč
nem nabrežju 8. Tukaj lahko sreča
mo v.d. predstojnico tega pomemb
nega urada, Karmen Pavlič. Ko ji je 
župan zaupal to delo je sicer bila še 
Karmen Opsenica, toliko v informa
cijo, da ne bo dvomov o tem, ali gre 
za isto osebo.
V pisarni nasproti županove sicer 
zelo pogosto uraduje nepoklicni 
podžupan in občinski svetnik, Dar
ko Grad. Ker smo ga na volitvah vi
devali skoraj toliko kot župana, po 
njih pa sploh, ga med novince ne 
moremo več prištevati.
Zato pa je novinec v občinski upra
vi, čeprav dejansko ne dela v upravi, 
Aleksander Frantar, ki je na mestu 
direktorja gospodarskega interesne
ga združenja za turizem zamenjal 
Alojza Pečana.

Zdaj že ima opravka s stvarmi za 
katere si niti misliti ni mogel, da jih 
bo moral reševati. Za vrat je namreč 
dobil najemnike Lonke, stanovalce 
Kopališke ulice z njihovim 
parkirnim problemom itd.

Podžupan v prejšnjem mandatu in 
svetovalec župana v tem mandatu, 
Igor Franca, je sicer prvič zares za
poslen na občini a tukaj že dolgo ni 
več novinec. Njegovo delovno me
sto je v drugem nadstropju od koder 
ima lep pogled na območje Izole, ki 
mu je pravzaprav dano v skrb, saj 
ga župan prosi za nasvete predvsem 
s področja urejanja prostora.
(ur)

PREMIKI NA FRONTI
Predstavili smo vam nekatere 
nove obraze izolske občine, zdaj 
pa še nekaj besed o tistih, ki so tu
kaj bili pa niso pridobili zaupanja 
novega občinskega vodstva in so 
odšli ali pa opravljajo kakšna dru
ga dela in naloge.
- Jadran Bajec: Odšel je kot prvi, 
takoj po volitvah, saj mu je pote
kla pogodba na mestu predstojnika 
Urada za nepremičnine itd., nekda
nji direktor občinske uprave Janez 
Nučič pa mu je ni podaljšal. Verjet
no zdaj dela v kateri od svojih od
mrznjenih firm in se sprašuje, kako 
to, da ni bil na komaj zaključenem 
razpisu izbran za direktorja občin
ske uprave v Izoli.

- Janez Nučič: On pa je že bil na 
tem mestu a je odšel kmalu za Baj
cem, saj enostavno ni dobil podpo
re novega občinskega vodstva. Tudi 
on verjetno zdaj dela v kateri od 
svojih odmrznjenih firm.

- Zdenka Bolje: Nekaj časa je še bila 
sekretar občinskega sveta in zdelo 
se je, da bo kar ostala, potem pa so 
se pojavili dvomi v njeno lojalnost 
in tako je dobila novo, manj izpo
stavljeno delo v Uradu za družbene 
dejavnosti.

- Ana Jamnik: Bila je pomemben 
člen hierarhične lestvice prejšnje lo
kalne oblasti. Po Bajcu je nekaj časa 
vodila Urad za stanovanjske zade
ve, nepremičnine itd., katerega ime 
že pove, da združuje res veliko šte
vilo odgovornih javnih funkcij. Bila 
je skoraj dogovorjena, da ostane pa 
si je župan premislil in na to mesto 
imenoval Karmen Pavlič, ki je že 
prej delala v tem uradu. Jamnikova 
je takoj zatem dala odpoved in se 
trenutno še najbolj posveča Druš
tvu prijateljev mladine v Izoli.

- Neva Faganel: Dolgoletna župan
ska tajnica. Nadživela je Zvonka 
Grahka, Maria Gasparinija in skoraj 
tri mandate Brede Pečan. Ker je že 
pred leti izpolnila pogoje za upoko
jitev je to zdaj tudi storila.

- Danilo Markočič: Odgovoren za 
stike z javnostmi in vodja kabineta 
bivše županje. Bil je preveč oprede
ljen, da bi nova oblast verjela nje
govi lojalnosti. Zdaj je zadolžen za 
spletne strani Občine Izola.

- Vesna Rebec: Bila je tajnica ob
činskega sveta, ob odhodu Zdenke 
Bolje v Urad za družbene dejavnosti 
pa je prevzela njena dela in to poč
ne še danes.
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Tudi zeleno je 
otrokom prijazno
Nekateri prisegajo na peščena otroška igrišča in v Izoli 
smo postali njihovi veliki pristaši. Hkrati pa otrokom 
ostaja vse manj možnosti za sprehod po mehki travi. 
Staro igrišče v Oktobrski je eno zadnjih pri nas.

Zeleno je lepo in udobno
Ali ste se kdaj sprehodili po ulici 
Oktobrske revolucije? Če ste si te dneve 
vzeli čas za kratek sprehod in vas je pot 
zanesla med bloke v ulici Oktobrske 
revolucije, zagotovo niste spregledali 
otroškega igrišča, ki ga preplavljajo 
cvetoče marjetice. Pogled je čudovit: 
dva travnata grička, ki naredita trato z 
marjeticami lepo valovito.
To otroško igrišče ima poseben čar prav 
zato, ker daje občutek, da si na pravem 
travniku. Vsi (tudi otroci), zelo cenimo 
odprte prostore, planjave, razglede, 
itd., ker nam dajejo občutek svobode. 
Zato me je zelo razžalostilo, ko sem 
slišala, da bo na tem mestu zrasla še 
ena Birba.
To pomeni, da bo to prelepo trato, ki jo 
je seveda potrebno ustrezno vzdrževati, 
kositi, pobirati smeti in paziti, da jo

hišni ljubljenčki ne uporabljajo za WC, 
zamenjalo otroško igrišče s pretežno 
kamnitimi tlemi in zalivano travno 
gredico.
Obstoječi Birbi sta kar v redu, čeprav 
sta za poletne mesece preveč sončni. 
Manjka nam eno igrišče pod drevesi, 
z igrali v senci. Igrišče na Oktobrski 
je tudi sončno in igrala so nekatera že 
dotrajana, vendar pa se trava poleti 
ne ogreje tako kot kamen ali beton. 
Zelena oaza med bloki tudi razbremeni 
občutek utesnjenosti, ki ga lahko dajo 
bloki. Ograjeno igrišče pa je zopet nek 
zaprt prostor, ki ga ti bloki še dodatno 
»zapirajo«.
Ne vem natančno, kdo projektira Birbo 
3, toda dobro bi bilo v razmišljanje 
vključiti tudi ta »zeleni« in sproščujoči 
vidik. Tudi ljudje ki se profesionalno 
ukvarjajo z otroki, npr. v vrtcih, in 
tudi starši sami, dobro vedo, kaj bi bilo 
dobro v otroškem igrišču še vključiti 
in kaj bi bilo bolje izpustiti, pa tudi 
razpored igral (kotiček za manjše in 
igrala za večje otroke) je pomemben. 
Zato bi bilo prav pridobiti tudi njihova 
mnenja npr.na osnovi izkušenj, ki jih 
imajo v sedanjih Birbah.
Meni osebno je žal lepega travnika, ker 
moj otrok ne rabi drugega kot ogromen 
prostor, da z užitkom teče (najraje pa 
po mehki travi).

Ksenja Božič

Udoben fotelj, 
ki vam pomaga 
pri vstajanju.

Lahko pa se 
spremeni tudi v 
prijeten počivalnik.

N

Električna nastavitev položajev z ročnim 
daljinskim upravljalnikom.

Dostava na dom.
UGOTOVITE, kaj vse lahko storite za svoje zdravje. Obiščite nas.

_________Izdelki za zdravo življenje__________
Kristanov trg 1 - tržnica • Tel£ 64 - 040 - 64

Namesto ležečih policajev 
prečne ovire na cestišču
Komisija za urejanje prometa se 
loteva del, ki so bila del predvolilnega 
programa župana dr. Klokočovnika in 
so jih postavili v ospredje tudi na svoji 
ustanovni seji.

Na ponedeljkovem delovnem 
posvetu ožje strokovne skupine v 
kateri so bili predstavniki Občine, 
Inšpekcijskih služb, Komunale in 
prometne stroke so pripravili plan 
dela in se dogovorili, da bodo v 
prvi fazi pripravili vse potrebno 
za zamenjavo hitrostne ovire v 
Tovarniški ulici. Po pogovoru s 
krajani, ki so pred časom zahtevali 
postavitev hitrostnih ovir, so se 
odločili, da bodo “ležečega policaja” 
zamenjali z bočnimi pregradami, ki 
zahtevajo počasno vožnjo, hkrati pa 
ne uničujejo podvozja avtomobila. 
Nato se bodo preusmerili na 
Bazoviško ulico in kasneje še 
v drevored 1. maja, kjer so 
postavljene “začasne ovire”, ki so 
bile sicer deležne še največ pripomb 
voznikov. Iz starega mesta se bodo 
nato preselili v Jagodje, kjer bodo 
nekoliko znižali oviro na Cesti v 
Jagodje, vse to pa naj bi dokončali 
še pred turistično sezono.
Hkrati so se pogovarjali tudi o 
spremembah pri omejitvah hitrosti 
v celotnem naselju, začenši od 
splošne bolnice Izola do Belvederja. 
Temeljna ideja je v poenostavitvi 
in hkratni “normalizaciji” voznih 
razmer v Izoli.
Dejstvo je, da po eni strani ni bila 
spoštovana rigorozna omejitev za

celo mesto, saj je ponekod zelo 
težko voziti znotraj omejitve, kar 
posebej velja za Južno cesto, del 
Prešernove ceste in odseka za 
Bolnico in Belvedere. Predvsem naj 
bi bilo na občinskih cestah manj 
prometnih znakov in naj bi vožnja 
bila čimbolj tekoča in hkrati varna. 
Ožja skupina bo projekt urejanja 
hitrosti v Izoli predstavila celotni 
komisiji na naslednjem sestanku. 
Člani strokovnega dela komisije 
bodo v bodoče tudi sodelovali s 
projektanti, ki načrtujejo nekatere 
posege v izolske prometnice. Tako 
bodo sodelovali že pri snovanju 
zožitve na Sončnem nabrežju pa 
tudi drugod bodo projektantom 
skušali pomagati z nasveti s 
področja prometne varnosti. 
Pripravljajo tudi predlog, da bi v 
Izoli dobili še več con umirjenega 
prometa, kjer bi pešci imeli prednost 
pred avtomobili. Poleg Sončnega 
nabrežja bi bila zelo primerna tudi 
takšna cona med kulturnim domom 
in uvozom v garažo Zdravstvenega 
doma, saj sta tam osnovna šola in 
dva vrtca.
Člani komisije so tudi menili, da 
bi morali v mestu postaviti več 
vidnih tabel z merilci hitrosti, saj 
so dosedanje izkušnje z njimi dokaj 
dobre. Za konec pa še misel, da 
bi v Mandraču občane in voznike 
v posebnem prometnem kotičku 
seznanjali z zakonskimi novostmi, 
hkrati pa naj bi tam objavljali tudi 
pobude in vprašanja občanov v 
zvezi z urejanjem prometa v občini, 
(dm)

Paketi Rdečega križa
Rdeči križ Izola opozarja vse upravičence za prehrambene pakete, da bodo 
dne 23., 24. in 25. 04. 2007 od 9-12 ure delili hrano iz intervencijskih za
log.
S seboj prinesite po
trebne dokumente 
(naprimer veljavne 
odločbe Centra za 
socialno delo).
Da ne bo prihajalo 
do nesporazumov in 
da bi razdeljevanje 
hrane potekalo ne
moteno prosijo, da 
se držite urnika. 
Hvala za razumeva
nje.

IZOLANKE IN IZOLANI
V obrazcu Napovedi za odmero dohodnine za leto 2006, lahko po novem zakonu 
namenite del dohodnine (0,5 %) v človekoljubne namene. Ta del zneska pripada 
v vsakem primeru državnemu proračunu, v kolikor v davčni napovedi ne določite 
humanitarno organizacijo, ki naj donacijo prejme. Zatorej, ker lahko

GRE ZA NAŠE OTROKE
y///////////////z/z/////////////////////
Zahteva za namenitev dela dohodnine / Domanda di destinazione 
della quota d’imposta sul reddito delle persone fisiche

II

Rdeči križ Izola vpišite davčno številko Društva prijateljev mladine Izola, saj nam
boste tako neposredno pomagali pn delu z otroci

SS 
:«
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Pijem belo...

Mens sana, mens sana in 
Malvazija Istriana
Izola je prvič gostila simpozij Malvazije. V obeh izolskih palačah so 
v nedeljo in ponedeljek tekle besede, slike, pogovori, še najbolj pa 
je tekla žlahtna bela kapljica, ki sojo obiskovalcem v pokušino in 
morebiten nakup ponujali številni primorski vinogradniki in vinarji.
Vinogradniki slovenske Istre so 
v sodelovanju z Občino Izola ter 
z Italijansko narodno skupnostjo 
letos organizirali že 9. simpozij 
»Malvazija, žlahtni okus Medite
rana«, na katerem so predstavili 
Malvazije iz slovenske in hrvaš
ke Istre, zamejstva, Krasa, Brd in 
Vipavske doline.

Lahko rečemo, da smo po začetku 
sezone tej tokrat tudi nazdravili- 
z deci belega. Tisti, ki so jim ljube 
takšne in drugačne alkoholiščine, 
so se prejšnji vikend lahko tolažili v 
našem mestu ob izbrani beli kapljici. 
Središče dogajanja v Manziolijevi 
palači, ki postaja nekakšen izolski 
vinski tempelj, so tako napolnili 
številni, ki jim vino daje kruh.V 
dveh dneh, resnici na ljubo bolj 
v nedeljo kot v ponedeljek, je 
prireditev obiskalo približno tisoč 
vinoljubov, gostincev, pa tudi 
naključnih obiskovalcev.

0 VINU STROKOVNJAKI
In, če so obiskovalci v glavnem rinili 
na stojnice z vini, nekateri, da bi 
pokušali, drugi, da bi pili, tretji pa da 
bi se napili, so nekateri, predvsem 
vinogradniki sami, obiskovali tudi 
simpozij o malvaziji. 
Večdesetimudeležencem, predvsem 
vinogradnikom, je dr. Tatjana 
Košmerl predstavila izsledke 
raziskave o mlečno-kislinskem 
vrenju pri predelavi malvazije.

Italijanski gost Albano Bidasio 
degli Inberti se je sprehodil skozi 
zgodovino malvazije s poudarkom 
na njeni pojavnosti v Italiji.
Dr. Henrik Vodopivec pa je oživel 
zgodbo o Mišteli, vinu iz pozne 
trgatve malvazije, ki jo je svoj čas 
opredelil nekdanji prvi mož 
Vinakoper Narcis Biloslav.

LANSKA LETINA KAKOVOSTNA
Kmetijska svetovalka iz KGSS Nova 
Gorica Majda Brdnik je v svojem 
predavanju izpostavila lastnosti 
lanske letine. Dejala je, da bodo vina 
letnika 2006 zelo kakovostna, saj 
je imelo grozdje visoke sladkorne 
stopnje in ustrezne kisline, čeprav 
je bilo letine na 700 hektarjih, na 
Primorskem zasajenih z malvazijo, 
za tretjino manj. “Malvazija

je hvaležna sorta, iz katere 
vinogradniki pridelujejo široko 
paleto vin, od mladih do staranih,” 
je povedala.

PRIHODNJE LETO V PORTOROŽU
Vinogradniki so tudi s to 
tradicionalno prireditvijo malvazijo 
med slovenskimi vini postavili na

visoko mesto, med same ugledne 
svetovne vinske sorte. Prihodnje 
leto bo vinska kultura Izolanov spet 
na preizkušnji, saj bo prireditev 
v Portorožu, da pa predolgo ne 
bi ostali brez degustacij, bodo 
pooskrbeli v Wine Baru Manzioli in 
junijskih oljkah in vinu.

VINO IZ GRČIJE
Malvazija, v literaturi opisana tudi 
kot: malvazija bela, Malvasia, 
Malvasia d'Istria bianca, Malvasie 
bianche je vinska trta in slovenska 
sorta belega vina, ki uspeva v 
slovenskem primorju. Tja so to sorto 
v 13. stoletju prinesli iz sosednje 
Italije. Danes je pri nas najbolj 
razširjena na Krasu in v okolici 
Kopra, uspeva pa tudi po hrvaški 
Istri.

Izvore sorte je treba iskati na 
Peloponezu, ime pa izvira iz imena 
grškega mesta Monembasia, okrog 
katerega so se razširjali vinogradi 
s trtami, sorodnimi današnjim. 
Od tam so jih na apeninski polotok 
zanesli križarji, od tam pa se je 
sorta razširila na celotno območje 
Jadrana.

Grozd te trte je srednje velik in 
valjast, lahko tudi raztresen in 
zelenkasto rumene barve. Jagode 
na grozdu so srednje debele in 
okroglaste ali elipsaste oblike s tanko 
kožico. Listje je petdelno, srednje 
veliko do veliko, temno zelene barve 
in na zgornji strani nagrbančeno s 
plitvo nazobčanim listnim robom. 
Trta ima najrajši flišna tla z dobro 
izpostavljenostjo soncu. Čas zorenja 
je dokaj dolg.

Vino je suho, zlato rumene barve z 
značilno dokaj intenzivno in cvetico 
in polno aromo. Visoka stopnja 
alkohola (ponavadi okoli 12%) 
in polnost tega vina z minerali, 
aminokislinami in glicerolom daje 
v dobrih letnikih odlično desertno 
vino, poznano pod imenom sladka 
malvazija. Malvazija se odlično 
poda beli ribi, školjkam, perutnini 
in nepikantnim sirom. Postrežemo 
jo temperirano od 10 -12 °C. 
vir: www.wikipedia.orgDarjan Gorela

V». WINE BAR MANZIOLI
Izola, Manziolijev trg 5
rezervacije na tel.031/783947(Vesna), matej.zara@siol.net

jjjjhi

VIKO IK GLASBA.
Vinarska družina Žaro v soboto, 21.aprila vabi na 

VINSKO GLASBENI VEČER,
s predstavitvijo in degustacijo vin iz kleti KORENIKA-MOŠKON iz

Medošev.
Dogodek bo dopolnil glasbeni duo Vladka Gojak (vokal) in Clau

dio Chicco (klavir).
Pri nas lahko uporabite IZO-KARTICO
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Razpis

Javno podjetje Komunala Izola d.0.0., Industrijska cesta 8, Izola, ki ga zastopa začasni direktor 
Alojz Zorko, razpisuje

JAVNI RAZPIS ZA ODDAJO DEVETIH (9) PRODAJNIH MEST 
ZA LETO 2007 V NAJEM

1. PREDMET ODDAJE
Predmet oddaje z zbiranjem ponudb so posamezni deli parcele štev. 1331, k.o. Izola - površine 
namenjene prodaji blaga na premičnih stojnicah (izdelkov domače in umetne obrti, raznega 
galanterijskega blaga za gospodinjstvo in drugega podobnega blaga) in sicer 9 posameznih 
prodajnih mest po cca. 12 m2, ki so namenjena ulični prodaji pod šotori (v nadaljevanju: prodajno 
mesto).

Vsak posamezni predmet oddaje se odda v najem za dobo od 01.05. do 31.10.2007.

Za vsakega izmed posameznih predmetov oddaje se odda ponudba posebej, po določeni ceni in 
za izbrano obdobje.

2. VSEBINA PRIJAVE
Prijava na javni razpis mora vsebovati naslednje podatke in dokazila: 

ime in naziv prijavitelja,
uradni naslov prijavitelja, matično in davčno številko prijavitelja, ime in priimek 
odgovorne osebe, ime in priimek kontaktne osebe, 
izpolnjen obrazec PRIJAVA z jasnim opisom ponudbe, 
potrdilo o plačanih obveznostih do Občine Izola,
fotokopijo odločbe o vpisu v register oziroma izpisek iz sodnega registra, obrtno 
dovoljenje oz. priglasitveni list.

Vsak izbrani najemnik si mora pred začetkom obratovanja prodajnega mesta zagotoviti vsa 
potrebna dovoljenja za obratovanje v skladu z zakonodajo.

3. MERILA IN POGOJI:
Oddajni pogoji:
Najemnina za najem posameznega prodajnega mesta vključuje najem prodajnega šotora in 
prostora na katerem prodajni šotor stoji.

Izhodiščna cena za mesečni najem posameznega prodajnega mesta znaša 500 EUR. Prednost pri 
izbiri lokacije bo imel prijavitelj, ki bo po merilih točkovanja dosegel višje število točk.

V skladu z 2. točko 27. člena Zakona o davku na dodano vrednost DDV ni obračunan.

Najemodajalec zagotovi najemniku možnost enofaznega osnovnega električnega priključka moči 
0,5 kW na posamezni prodajni prostor. Če najemnik potrebuje drugačen priklop na energetsko 
ali komunalno opremo, mora le-to urediti s pooblaščenim ponudnikom in s pristankom 
najemodajalca. Stroške takih priklopov in porabe nosi najemnik sam. Uporaba sanitarij ni 
vračunana v najemnino.

Območje, ki je predmet oddaje, ni posebej varovano ali kako drugače zaščiteno, zaradi česar 
najemodajalec ne odgovarja za nobeno morebitno škodo, nastalo na premoženju najemnika. 
Zemljišča, ki ga je pridobil v najem po tem razpisu, najemnik ne sme oddajati v podnajem.

Merila točkovanja za sestavo prednostnega seznama prijaviteljev so:

MERILA MOŽNE TOČKE
1. Višina ponujene najemnine:

najemnina je višja od izhodiščne (vsako povišanje izhodiščne cene
za 5% prinaša dodatno točko) do 10
Najemnina je enaka izhodiščni O

2. reference prijavitelja: prijavitelj je že sodeloval z občino Izola 5
prijavitelj ni sodeloval O

Maksimalno število točk: 15

Na prednostni seznam prijaviteljev se uvrstijo vsi prijavitelji, ki oddajo popolno prijavo glede 
na 2. točko javnega razpisa, ob upoštevanju zbranega števila točk glede na merila, in sicer od 
prijavitelja z največjim številom zbranih točk pa do prijavitelja z najmanjšim številom zbranih 
točk. Izbranih je tistih 9 prijaviteljev, ki se glede na zgoraj navedene pogoje in merila uvrsti na 
prvih devet mest prednostnega seznama.
V primeru istega števila doseženih točk, se upošteva datum prispele popolne vloge.

4. NAVODILA ZA PRIPRAVO PRIJAVE
Prijava na javni razpis mora biti izdelana izključno na obrazcih, ki so sestavni del tega razpisa. 
Prijava mora vsebovati izpolnjen obrazec prijave z vsemi zahtevanimi podatki in dokazili.

Tako izdelana prijava bo obravnavana kot popolna. Nepopolne prijave ne bodo obravnavane.

5. ROK IN NAČIN ODDAJE PRIJAV
Prijavitelji morajo prijavo oddati po pošti kot priporočeno pošiljko najpozneje do 24.04.2007, 
(datum poštnega žiga) na naslov Komunala Izola, Industrijska cesta 8, 6310 Izola. Ponudbe 
morajo biti v zaprti ovojnici z oznako »Ne odpiraj - vloga: najem prodajnih mest «. Na hrbtni 
strani ovitka mora biti naveden prijavitelj.

6. OBRAVNAVA PRIJAV IN OBVESTILO O IZIDU JAVNEGA RAZPISA
Prispele prijave bo obravnavala tričlanska strokovna komisija dne 25.04.2007. Prijavitelji bodo 
o izbiri obveščeni do 26.04.2007. Z izbranimi prijavitelji bodo sklenjene najemne pogodbe, s 
katerimi bodo urejena medsebojna razmerja.

7. RAZPISNA DOKUMENTACIJA:
Razpisna dokumentacije je od dneva objave dosegljiva na sedežu Komunale Izola d.o.o., 
Industrijska cesta 8, Izola. Zainteresirani prijavitelji pa jo lahko v času uradnih ur dvignejo tudi v 
sprejemni pisarni Občine Izola, Sončno nabrežje 8, 6310 Izola.. Vse dodatne informacije v zvezi 
z razpisom dobijo zainteresirani po telefonu 05/6634950.

Začasni direktor 
Alojz ZORKO

L'azienda pubblica Komunala Isola s.r.l., con sede a Isola, Strada Industriale n. 8, rappresentata 
dal direttore ad interim Alojz Zorko, bandisce il

PUBBLICO CONCORSO ALL'ASSEGNAZIONE IN AFFITTO 
NEL 2007 DI NOVE (9) PUNTI VENDITA

1. OGGETTO DI AFFITTO
Sono oggetto dell’assegnazione tramite sollecitazione di offerte le parti distinte della particella 
catastale n. 1331, c. c. di isola - superfici riservate alla vendita di merci su bancarelle mobili 
(prodotti di artigianato locale ed artistico, articoli vari per la casa ed altre merci affini), e 
precisamente 9 punti vendita distinti di circa 12 mq ciascuno, destinati alla vendita per strada, 
sotto le tende (nel seguito: punto vendita),
Ciascun singolo oggetto dell’assegnazione e1 ceduto in affitto per il periodo dal 01.05. al 31.10.2007. 
Per ciascuno degli oggetti dell’assegnazione va presentata un’offerta d’affitto separata con 
l’indicazione del prezzo e del periodo prescelto.

2. ELEMENTI DELL'OFFERTA
La risposta al bando di pubblico concorso deve riportare i seguenti dati ed essere corredata delle 
seguenti attestazioni:

il nome e la denominazione dell ' offerente,
l'indirizzo ufficiale, il codice d'identificazione e il codice fiscale dell'offerente, il 
nome e il cognome del soggetto responsabile, il nome e il cognome del soggetto da 
contattare,
il modulo prescritto, debitamente compilato e contenente la descrizione precisa 
dell'offerta,
il documento attestante il saldo degli obblighi nei confronti del Comune di Isola, 
la fotocopia dell'atto di delibera sull'iscrizione nel registro giudiziario, ovvero 
l'estratto dal medesimo, la licenza artigianale ovvero il foglio di notifica.

Previo avvio dell'attività' al punto vendita assegnatogli, ogni affittuario ha il dovere di 
procurarsi tutte le licenze prescritte per l'esercizio dell'attività' a norma di legge.

3. CRITERI E CONDIZIONI 
Condizioni di affitto:
Il canone di affitto riferito al singolo punto vendita comprende l’affitto della tenda e della 
superficie su cui la stessa e1 collocata.
L'importo base della mensilità' del canone per l'affitto del singolo punto vendita ammonta a 500 
EUR. La precedenza nella scelta dell'ubicazione del punto vendita šara' concessa al concorrente 
che in basi ai criteri di valutazione avra' ottenuto il punteggio piu' alto.
In virtù' dell’articolo 44, punto 2, della Legge sull’imposta sul valore aggiunto, i prezzi sopraccitati 
non sono comprensivi dell'IVA.
Il locatore mette a disposizione dell’affittuario del singolo punto vendita un allacciamento 
elettrico monofase dalla potenza di 0,5 kW. Nel caso in cui all’affittuario serva un allacciamento 
all’infrastnittura a rete diverso, egli deve farne richiesta al prestatore autorizzato del relativo 
servizio, previo consenso del locatore. Le spese di tali allacciamenti e quelle dei consumi sono a 
carico dell’affittuario. 11 canone di affitto non comprende i costi di utilizzo dei servizi igienici.
La zona oggetto dell’affitto none' appositamente custodita o diversamente protetta; di conseguenza, 
il locatore non risponde degli eventuali danni arrecati ai beni di proprietà' dell’affittuario.
Le superfici assegnate in affitto in virtù' del presente concorso non possono essere subaffittate. 
Criteri di valutazione, presi in considerazione nella compilazione della graduatoria dei concorrenti:

CRITERIO PUNTEGGIO

1. Importo offerto del canone di affitto:

il canone offerto e' superione all'importo base (ogni 5 % di aumento
dell'importo base si valuta con 1 punto aggiuntivo) fino a 10

il canone di affitto equivale all'importo base O

3. referenze del concorrente:

1. il concorrente ha già' collaborato con il Comune di Isola 5

2. il concorrente non ha collabo rato con il Comune di Isola O

Punteggio massimo: 15

Si classificano nella graduatoria tutti i concorrenti che abbiano presentato offerte complete ai sensi 
del punto 2 del presente bando; in considerazione del punteggio raggiunto sulla base dei criteri di 
valutazione, i concorrenti figurano nella graduatoria partendo da quello con raggiunto il punteggio 
massimo fino a quello con il punteggio minimo. Vengono scelti i 9 concorrenti che ai sensi delle 
condizioni e dei criteri sopraccitati si sono classificati ai primi nove posti della graduatoria.

4.ISTRUZIONI PER LA COMPILAZIONE DELLE OFFERTE
Le offerte presentate a risposta del pubblico concorso devono essere presentate esclusivamente 
sugli appositi moduli, i quali sono parte integrante del presente bando. L'offerta deve contenere il 
modulo di notifica debitamente compilato, corredato di tutti i dati ed attestati prescritti.
Le offerte redatte secondo le sopraccitate istruzioni saranno ritenute complete e saranno 
esaminate. Le offerte incomplete non saranno prese in esame.

5. TERMINE UTILE E MODALITÀ' DI INOLTRO DELLE OFFERTE
1 concorrenti devono inoltrare le rispettive offerte spedendole per posta, con lettera raccomandata, 
entro il 24.04.2007, (si terra' conto della data riportata sul timbro postale), spedita al seguente 
indirizzo: Komunala Isola s.r.l., Strada Industriale n. 8, 6310 Isola. Le offerte devono essere 
presentate in busta chiusa, con sopra riportata la scritta »Non aprire - richiesta affitto punti 
vendita«, e con indicato sul retro della busta il nome del concorrente.

6. ESAME DELLE OFFERTE E AVVISO SULL'ESITO DEL PUBBLICO CONCORSO
La commissione tecnica esaminera’ le offerte pervenute il giorno 25.04.2007. I concorrenti 
saranno informati dell'esito del concorso entro il 26.04.2007. Con i concorrenti prescelti saranno 
stipulati i contratti di affitto che disciplineranno i reciproci rapporti delle parti contraenti.

7. DOCUMENTAZIONE RIFERITA AL BANDO
A decorrere dal giorno di pubblicazione del bando, la documentazione concernente il bando e' 
disponibile presso la sede dell'azienda pubblica Komunala Isola s.r.l., Strada Industriale n. 8, 
Isola. Gli interessati possono ritirare la documentazione, durante le ore d'ufficio, anche all'Ufficio 
protocollo del Comune di Isola, Riva del Sole n. 8,6310 Isola. Per ulteriori informazioni riguardo 
al bando, gli interessati possono telefonare al numero 05/6634950.

Direttore ad interim 
Alojz ZORKO
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Koga nočemo, koga ne damo

Zdaj se bo videlo, kdo se 
gre politiko s figo v žepu
Razhajanje med izolskim županom dr. Tomislavom Klokočovnikom in koprskim 
županom Borisom Popovičem je zdaj že jasno kot beli dan. Samo naivneži lahko 
verjamejo, da se bo vse rešilo s skodelico kave. Odnosi med Koprom in Izolo so 
zdaj jasni in od tod naprej je vse v naših rokah.
Trem županom se je doslej uspelo 
sestati samo iz formalnih razlogov, 
resnega skupnega dela se še niso lo
tili. Že nekaj mesecev po volitvah se je 
pokazalo, da so razlike med tremi - na 
videz sicer zelo usklajenimi - stran
kami, prevelike. Iz sosednje občine je 
bilo slišati predvsem pripombe, češ 
da izolski župan deluje preveč samo
stojno in neusklajeno s preostalima 
dvema županoma. Zamerili so mu na
grado 500 Evrov za vsakega novorojen
ca, razmišljanje o tem, da bi se morali 
zdravstveni šoli (srednja in visoka) 
seliti iz prostorov izolske bolnišnice, 
bistvo spora pa je verjetno odnos do 
Medicorja pri čemer je stališče župana 
Klokočovnika že dolgo znano..

Spor seveda nima zgolj medijske 
odmevnosti, postal je pravi mali 
politično strankarski vihar, ki ga še 
kako čutijo tudi v nekaterih izolskih

političnih strankah, saj je že slišati 
o tem, kdo vse naj bi, prav zaradi 
tega spora, obrnil hrbet županu, 
ki so mu pred volitvami očitali 
predvsem ponižnost pred koprskim 
sosedom.
Že po volitvah se je namreč izvede
lo, da so nekateri izolski strankarski 
veljaki pa tudi občinski funkcionarji 
hodili na dogovore v sosednjo obči
no, danes pa ni nobena skrivnost, 
da zunanji dejavniki razbijajo tudi 
enotnost stranke Izola je naša.
To bi seveda lahko privedlo do pre
mikov na izolski politični sceni, 
nekateri pa že prištevajo izolsko 
LDS in nekatere člane Izola je naša 
med tiste, ki lahko županu odrečejo 
podporo. Četrtkova seja občinskega 
sveta bo že dala prve odgovore na ta 
vprašanja. Glasovanje ob nekaterih 
točkah dnevnega reda bo jasno po
kazalo, kdo od izolskih svetnikov je 
pripravljen za samostojnost občine 
pozabiti svoj osebni interes. (Mef)

NLB podarila 5.000 Eur 
za izolsko bolnico
Danes sta direktorica poslovne mreže in privatnega bančništva NLB 
Barbara Smolnikar in direktorica NLB Podružnice Koper Lučana Kr- 
mac Splošni bolnišnici Izola izročili vrednostni ček v višini 5.000 evrov 
za nakup sodobnega ultrazvočnega aparata za kakovostno opravlja
nje pregledov nosečnic in ginekoloških bolnic ter pregledov dojk.

DAJMO ULICE OTROKOM
Obveščam vas, da bo Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu 
Občine Izola v sodelovanju s Policijsko postajo Izola, Občinsko inšpekcijo 
in redarstvom, avto šolo BISER, Svetom za preventivo in vzgojo v cestnem 
prometu RS ter ostalimi sodelujočimi v 1. globalnem tednu Združenih 
narodov za varnost na cestah, ki bo od 23. do 29. aprila 2007 izvedel nekaj 
preventivnih aktivnosti, ki bodo potekale po naslednjem dnevnem redu:

- v sredo dne 25.04.2007 bomo izvedli preventivno akcijo ULICE 
OTROKOM, katere namen je opozorilo, da bi lahko številne ulice v 
okolici šol, znotraj bivalnih naselij v prihodnosti oblikovali v območja 
umirjenega prometa, kjer se lahko srečata tako pešec, kolesar in vozniki 
motornih vozil. Na ta dan bi zaprli del Sončnega nabrežja in del Ulice 
Mihaele Škapin v Livadah, ter del peš cone na Svetilniku. Osnovnim 
šolam predlagamo, da se same odločijo, kateri razredi lahko sodelujejo 
pri akciji. Učenci bodo pri tem s kredami risali po asfaltu. Za varnost 
otrok bomo poskrbeli s policijskimi vozili in vozilom redarstva, ter s 
fizično prisotnostjo.
- v četrtek dne 26.04.2007 bomo organizirali preventivno akcijo 
MODRI L. Preventivna akcija spada v sklop skupnih preventivnih akcij 
na območju Policijske uprave Koper. Namen akcije je osvežiti znanje 
cestnoprometnih predpisov. Starejši vozniki bodo imeli možnost 
preveriti teoretično znanje iz cestnoprometnih predpisov, opraviti 
poskusno vožnjo z vozilom avtošole in v spremstvu voznika inštruktorja 
v cestnem prometu in na poligonu. Voznikom bodo svetovali člani 
sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, policisti, inštruktorji, 
povabljen pa je tudi Andrej JEREB. Prireditev bomo popestrili z 
zaletavčkom, naletnimi vagami, ki prikazujejo silo teže, ki deluje pri 
čelnem trčenju in otroškimi varnostnimi sedeži. Vabljeni so tudi vozniki 
koles z motorjem.
- osnovnim šolam bomo podarili kolesarske varnostne čelade,
- srednješolcem pa zloženke premlad.si 
PREMLADI SI, da bi izgubil prijatelja na cesti,
PREMLADI SI, da ne bi dokončal šole zaradi poškodbe možgan, 
PREMLADI SI, da bi živel do konca življenja z občutkom krivde, ker je 
punca izgubila življenje.

Almin Huremovič, SPVCP Občine Izola

Nives Rener, direktorica bolnišnice, je povedala: “Pred desetimi leti se 
je ginekološko porodniški oddelek SB Izola preselil na lokacijo sedanje 
bolnišnice v Izoli. Od takrat dalje na tem oddelku ni bilo večjih nabav 
medicinske opreme. Ultrazvočni aparat, ki je trenutno v uporabi in ga 
želimo zamenjati z novim, je star 16 let.
“Za NLB Skupino je neposredna povezanost z okoljem, v katerem 
posluje, zelo pomembna, zato tradicionalno del sredstev namenja
mo v humanitarne in zdravstvene namene, pa tudi šport in kulturo,” 
je poudarila Barbara Smolnikar. Po današnji predaji vrednostnega 
čeka bo pod okriljem NLB Skupine stekla humanitarna akcija, v ka
tero se bodo lahko vključili vsi, ki bodo s svojim prispevkom žele
li pomagati priti do cilja: nakupa novega UZ aparata. Akcija z naslo
vom Skupaj z NLB pomagam tudi jaz - Vem zakaj ! bo potekala vse 
do konca junija. V vseh poslovalnicah NLB po Sloveniji bomo zbira
li prostovoljne prispevke, prav tako pa bo brez provizije možno na
kazati sredstva prek sodobnih tržnih poti NLB Klik in NLB Teledom.

Parecag 31, tel.: 05 672 20 10

VELIKA IZBIRA OKRASNIH RASTLIN:
za parke, vrtove, cvetlična korita...

SADIKE:
pelargonij, 
verben, daliet, 
enoletnic....
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Zahvale sponzorjem
ŠKD Šared se za pomoč pri organizaciji pustovanja zahvaljuje: Stojan sa
dje in zelenjava Livade, traktoristu Marancinu iz Šareda, vinarju Ivančiču 
iz Šareda, družini Jerman iz Šareda, ter vsem vaščanom za sodelovanje in 
aktivno pomoč pred pustom in po njem
Za pomoč pri organizaciji izleta v Planico pa se zahvaljujejo: Liljani Novak- 

Vj gostilna Korte, Ninu iz fast fooda Veni iz Izole, kantini Ivančič iz Šareda, 
£ Vilku in Dejanu Jermanu iz Šareda ter Luani Grbec iz Kort

“Na pokopališču le še dve

prosti mesti.
Edi Grbec, v službi je tehnični direktor 
hotelov Metropol, je bil v Kortah že 
predsednikin kapetan. Včasih mladine 
in pionirjev je bil dolga leta na čelu 
mladincev, bil je tudi kapetan članske 
nogometne ekipe Kort. S politiko se po 
..mladinskem" obdobju, zaradi službe, 
študija in družine ni ukvarjal, čeprav 
so ga vabili v nogometni klub. Pred 
lokalnimi volitvami pa so ga vendarle 
prepričali, da bi nekaj naredil tudi za 
svojo širšo skupnost.

-Po vseh Krajevnih skupnostih je 
bilo kar nekaj novih obrazov, po
nekod tudi hude krvi. Kako ste vi 
preživeli prve mesece?
-Imeli smo že pet sej, čaka nas že 
šesta. Člani sveta se poznamo že 
od malih nog, že na konstitutivni 
seji smo bili enotni, ne glede na 
pripadnost. Vendar pa so se v 
prejšnjem mandatu člani sveta 
srečevali le nekajkrat na leto, tajnik 
KS je vse stvari reševal sam sproti. 
Sedaj sem določil redne mesečne 
sestanke.

-Kortežanska je velika krajevna 
skupnost, s kakšnimi projekti se 
trenutno ubadate?
-Letos bomo nadaljevali z urejanjem 
kanalizacije v starem delu Kort 
in na Maliji. Samo v starem delu 
Kort je brez kanalizacije okoli 
70 hiš. Posebej pereč problem 
pa je pomanjkanje prostora na 
pokopališču, kjer bo treba nujno 
sprejeti projekte-čeprav začasne za 
širitev pokopališča, saj imamo le 
še dve prosti mesti. Nekaj sredstev 
je namenjenih tudi za asfaltiranje 
cest, asfalt bo tako dobila cesta iz 
Jagodja na Malo S evo, preplastili 
bomo tudi cesto do Medošev. Pričeli 
smo tudi urejati nekatere označene 
kolesarske poti, ki so jih domačini 
enostavno prekopali, ker so menih, 
da potekajo po njihovi zemlji.

-Velika KS bi utegnila kmalu po
stati manjša, saj si Šaredini pri
zadevajo za lastno krajevno sku
pnost. Kaj menite o tem?
-Tudi o Šaredu smo se že pogovarjali. 
Imam občutek, da so bili vpreteklosti 
nekateri kraji preveč zapostavljeni. 
Mislim, da so ti člani KS pravi in se

trudijo, da te zapostavljenosti ne 
bi bilo.Nimam pa nič proti. Če se 
bodo krajani Šareda za to odločili, 
jih bomo podprli. Podobno je bilo 
tudi v Piranu v primeru Sečovelj 
in Dragonje. Že s tem, da so bile 
na leto dve, do tri seje pove, da se 
o vseh težavah ni dalo pogovarjati 
dovolj ..S predstavniki Šareda smo se 
posebej dobili zaradi aktivnosti med 
sprejemanjem novega zazidalnega 
načrta, kjer bo tudi KS imela veliko 
besede.

-S prihodom Mladinskega hotela 
je Korte dobilo novo dimenzijo 
in nov zalet pri razvoju turistične 
ponudbe. Razmišljate tudi v tej 
smeri?
-Pri pogovoru s predstavniki društev 
sem opazil tudi, da potrebujemo 
nekoga, ki bi številna šaredinska, 
kortežanska in cetoranska društva 
povezal, na primer pri poenotenju 
številnih pustnih prireditev. 
Skupen nastop bi zagotovo privabil 
več obiskovalcev. Skupno točko 
pogrešajo tudi predstavniki novega 
mladinskega hotela. Prednosti 
skupnega sodelovanja so se že 
pokazala pri organizaciji Duatlona 
to nedeljo, ki je povezal Korte, 
Malijo in Šared.

Darjan Gorela

Hvala za takšno pomoč 
dragi sokrajani
Člani ŠKD Šared so upravljalci kontejnerja, ki nadomešča vaški dom. Tega je si
cer obljubljala že prejšnja oblast, v predvolilni kampanji pa so nam ga gradili 
takorekoč vsi. Bomo videli, kako bodo držali besedo, dotlej pa tudi sami lahko 
postorimo kaj dobrega za naš kraj. Dovolj bo že, če ne storimo nič slabega.

Člani Športno kulturnega društva so tudi upravljalci igrišča in prostora 
okoli igrišča, zato so se z izolsko Komunalo dogovorili, da ob igrišče 
pripelje zabojnike za sortiranje odpadkov. Komunala je zabojnike res 
pripeljala, a to nekaterih krajanov Šareda očitno ne prepriča, saj se v okolici 
igrišča še vedno pojavlja veliko smeti. Zdaj je za začasnim Vaškim domom 
postavljen tudi kontejner za kosovne odpadke, a je tudi tam več smeti in 
ropotije ob kontejnerju na tleh, kakor v njem samem. Ker se zgodi, da je 
kontejner hitro poln, člani društva 
pozivajo krajane, naj o tem, da je 
kontejner poln takoj obvestijo koga 
od društva in počakajo s smetmi, 
dokler ga Komunala ne izprazni in 
pripelje nazaj.
Škoda bi bilo, če bi zaradi takšnega 
ravnanja nekaterih posameznikov 
kontejner ukinili in bi bil ob igrišču 
le določen, omejen čas.
(Suzana Černeka)

Prvi duatlon je uspel, 
drugi bo že tradicionalen
V nedeljo 15. aprila je ŠKD Šared 
organiziral prvi DUATLON na 
Šaredu. To zanimivo, kolesarsko 
tekaško tekmovanje si je ogledalo 
veliko obiskovalcev, pa tudi 
udeležba tekmovalcev ni bila 
zanemarljiva. Nastopilo je namreč 
kar 31 tekačev in 19 duatloncev 
(kolesarjev in tekačev), ki so si na 
koncu razdelili cel kup pokalov in 
priznanj. Seveda vsega tega ne bi 
bilo brez številnih sponzorjev, ki so 
pomagali pri organizaciji.

NAŠA KRAJEVNA SKUPNOST-KS KORTE
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— — IZO KARTI CA

Lepota od glave do pet
Tudi ta teden nadaljujemo naše obiske izolskih obrtnikov, kjer lahko naročniki Mandrača 
oziroma lastniki IZOkartice uveljavijo 10% popust. Nasploh se število trgovin, ki so vključene 
v akcijo lepo veča in očitno je, da se je Izokartica znašla na pomembnem mestu v denarnici 
Izolanov. Tam nekje med osebno izkaznico in bankomat kartico, pa čeprav gre v prvi vrsti za 
dokument lojalnosti do svojega kraja.
Vas mučijo celulit, maščobne obloge, 
gube in še kaj? Predlagamo obisk le
potnega salona. Jasna Kozlovič je sa
lon za nego telesa Venus odprla leta 
1990. Prej je bila zaposlena v zdravil
išču Krka, kjer se je počasi usmerjala 
na področje lepotne nege. Nato je odš
la na svoje in danes salon v Smrekar
jevi ulici, nedaleč od tržnice obiskuje 
veliko strank od vsepovsod.

-Kako je bilo pridobivati prve 
stranke?
-Odprla sem julija meseca in že ta
koj je bila vrsta dolga. Na začetku 
sem imela anticelulitne programe, 
masažo in depilacijo, čez leto dni 
pa sem uvedla pedikuro in kasneje 
še nego obraza.

-Kaj vse ponujate strankam, ki se 
odločijo za obisk vašega salona?
-Danes, poleg vseh vrst masaž in 
raznih anticelulitnih programov po 
novem ponujam v sodelovanju z zu
nanjo sodelavko tudi akupunkturo 
enkrat tedensko in protibolečinske 
terapije, pa še pedikuro, manikuro, 
nego obraza, praktično vse-od glave 
do pet.

-Kaj pa je trenutno „v modi"?
-Trenutno je sezona anti-celulitnih 
programov, ker se ženske pač pri
pravljajo na poletje.

-Kdo sploh obiskuje salon, so to 
mlajši, starejši?
-Stranke so stare od 13 let pa vse do 
80 in čez...Mlade danes starši pri
peljejo, ker se jim začnejo nabirati 
maščobne obloge. Takim pa tudi 
starejšim dajem ogromno nasvetov 
o tem, kako se morajo gibati, pre
hranjevati, vedno jim povem, da 
mora biti sodelovanje, ker je potem 
uspeh toliko večji.

-Vas obiskujejo tudi moški?
Seveda, nekaj je tudi moških, ki 
se vedno pogosteje odločajo za 
obisk salona. Moških je kar nekaj, 
v glavnem pa jih zanimajo masaže 
in pedikure

Odslej z IZOkartice tudi v 
kavarni in pizzeriji Odeon
Z vsakim tednom je več sodelujočih 
obrtnikov in podjetnikov pri katerih 
lahko naročniki Mandrača z IZOkar- 
tico dobijo 10% popust.
Ta teden se je akciji pridružil tudi 
prenovljen Kava bar - pizzerija 
Odeon (ob kinodvorani).
Preverite, če IZOkartica res deluje.

je, da imajo Izolani popust, čeprav 
sem popust dajala tudi pred tem. 
Nekateri pa so malo sramežljivi in 
jim je nerodno pokazati, tako da jih 
sama vzpodbujam.

Darjan Gorela

-Koliko so se v vseh letih 
spremenili vzroki, 
zaradi katerih ljudje 
prihajajo v lepotni 
salon?
-Veliko se je 
spremenilo. Ljudje 
se na splošno malo 
gibajo, zato imajo 
veliko težav s 
hrbtenico, nogami, 
ožiljem, nabirajo se 
maščobne obloge itd.

-Kako ob vseh teh 
strankah zmorete 
delo?
-Težko, včasih imam 
celo tri mize polne, a 
gre. Trenutno sem pač 
sama, imam občasno 
pomoč in upam, da 
bom sčasoma našla 
dobro pomoč.

-Kako se je pri vas 
obnesla Izo kartica?
-Izokartica se pri meni 
zelo lepo obnese. Prav

Piacer je pravzaprav Dario
V izolski ulici z najmanj izolskim 
imenom, torej Ljubljanski ulici, v 
trgovini Piacer že 15 let izbrano 
oblači izolane Dario Gazič. A za tem 
lokalom se skriva kaj več kot 15 letna 
zgodovina. V družinski lasti je namreč 
že pol stoletja.

Dariov oče Duilio je več desetletij skrbel, 
da je prečastiti narod Izole vsak večer ujel 
poročila in bil na tekočem z dogajanjem 
v tako naglo pozabljeni skupni državi. 
Dario pa je dejavnost prevzel na začetku 
devetdesetih in jo seveda svojemu 
okusu in znanju popolnoma prilagodil. 
Tako je iz rtv servisa nastala prodajalna 
kavbojk s kavbojskim priokusom in 
vonjem po mladosti. Od takrat pa se je

marsikaj spremenilo. Kako je vsem tem 
spremembam kljuboval Dario, pa lahko 
preberemo iz naslednjih nekaj vrstic.
- Že petnajst let Piacer krasi 
Ljubljansko ulico, in z bližnjo 
trgovino Šport Mala predstavlja 
starosto izolske prodaje tekstila na 
drobno. Kako vam to sploh uspeva, 
oziroma kakšen je recept za večno 
življenje?
- Heh, preprostega recepta ni. Ko 
smo začeli, je bilo vse skupaj še zelo 
drugače. Odprtje trgovine je bilo za 
nas izziv, sovpadalo pa je z družbenimi 
spremembami in verižnim zapiranjem 
tovarn. Od takrat se nekako držim 
pokonci in dejansko je prišlo do tega, da 
je vsako leto, oziroma že kar vsak dan, 
postal izziv.

- Je pa zanimivo, da 
kot trgovina, ki prodaja 
modo ali trend, torej 
nekaj, kar se že po sami 
definiciji neprestano 
spreminja, že desetletje 
in pol drži isti standard 
in izkorišča isto tržno 
nišo.

Začeli smo kot 
Levi’s trgovina, in 
večina artiklov je bilo 
povezanih s takrat zelo

popularnimi kavbojkami. S časom je 
seveda prišlo do sprememb in tudi jaz 
sem se jim prilagodil. Veliko dam na 
kvaliteto in zelo podpiram slovenske 
proizvajalce, ki po kakovosti ne 
zaostajajo za nikomer. Je pa tako, da 
je „casual“, ki ga že leta predstavljam 
svojim strankam, dejansko zimzelen. 
In po toliko letih sem se tudi že navadil, 
kaj bo za katero stranko primerno. 
Postajam kar nekakšen družinski ali 
osebni dobavitelj oblačil. No, to je 
prednost, ki jo imamo majhne trgovine 
pred ta „velikimi".
- Torej lahko rečemo, da je Piacer 
trgovina namenjena Izolanom in 
domačinom.
- Popolnoma. Ne bom rekel, da od turiz
ma nimam čisto nič, a vsekakor se mo
ram predvsem domačinom zahvaliti za 
obstoj trgovine skozi to dolgo obdobje. 
Naučil sem se, da vse, kar naredim, na
redim za stranko. Pomembno je, da je 
stranka zadovoljna, in potem se bomo 
še kdaj videli. Reklama od ust do ust je 
v primeru tako majhnih trgovin vedno 
najboljša, a za to je potrebno, da so 
stranke zadovoljne.
- Kako bi lahko Izolo naredili potroš
niku bolj prijazno?
- Treba je graditi na kvaliteti, ne na 
kvantiteti. In treba je sprejeti osnovo, ki 
je kolikor toliko dobra in z nje graditi 
strategijo. Ne pa, da se vse prepusti mi
losti in nemilosti eksistence.
- Pa povejmo še kakšno o Izokartici.

Januarja je prišla med nas in je počasi 
postala del našega vsakdana.
- No, seveda sem zadovoljen za prihod 
kartice, toda občutek imam, da je nima
mo še vsi v glavi, ko se namenimo kaj 
kupiti. Za to je potreben čas, jasno. Sem 
paoptimistično razpoložen.
- Še kakšno lepo besedo o Placerju 
za tistih 5 Izolanov, ki mogoče še ne 
vedo kje se nahaja?
- Ma ne bi rad izgubljal besed za neko 
samopromocijo. Raje bi se zahvalil vsem 
tistim, in tu imam v mislih predvsem 
domačine, ki redno prihajajo do mene 
in se prepustijo mojemu okusu. Zaradi 
njih sem še vedno tu, in upam, da bom 
zaradi njih tudi ostal. (A.M)
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Tudi Izolani so ogreti za minimoto
Nogomet - 3. SNL zahod

Avtoplus: Slovan 1:1 (1:0)
MALIJA, Stadion NK Korte, gledalcev 100, 
sodnik Beton (Kranj). Strelca -1:0 A. Ba
nica (19), 1:1 Tutič (50). _
Avtoplus Korte: Sirotič, Sukalo, Močnik, 
Delguisto, D. Begič, Breč, Kapun (od 63. 
Brdar), Peršič, T. Baruca (od 88. Čamd- 
žič), S. Gregorič, A. Baruca. Trener: Aljoša 
Čotar.
Domačini so začeli zelo napadalno in si 
hitro pripravili izjemno priložnost, a je 
vratar Cimerotič s pomočjo vratnice rešil 
svojo mrežo. V 19. minuti se je Arne Ba
ruca najbolje znašel v gneči v kazenskem 
prostoru in zadel za 1:0. Do konca prvega 
polčasa je bila nato igra enakovredna, obe 
ekipi sta zapravili nekaj priložnosti.
V drugem delu sta moštvi nadaljevali z 
obojestransko odprto igro, gostje pa so 
kmalu izenačili. Tutič je zaključil napad 
Slovana z zadetkom z roba kazenskega 
prostora. Obe ekipi sta si želeli zmagati, 
priložnosti so se zvrstile na obeh straneh, 
toda žoga ni več hotela v mrežo. Omeniti 
velja še izključitvi gosta Mariča v 74. in 
domačina Močnika v 78. minuti, kar pa ni 
spremenilo poteka tekme, tako da je osta
lo pri delitvi točk. (MR)

Portorož Piran: Izola Argeta3:0 (1:0)
PIRAN, Stadion pod obzidjem, gledalcev 
300, sodnik Bensa. Strelca-1:0 Kefert (37), 
2:0 Batista (48), 3:0 Kefert (84).
Izola Argeta: Bole, Župan, Gavrič, G. Pa
hor, Mehič, Vučkovič, Ostojič, Bašanovič, 
B. Pahor, Čatič (od 61. Gerič). Trener: Ivan 
Patarič.
Tisti ljubitelji nogometa, ki so se odločili 
za ogled derbija, so imeli prav, saj so vi
deli izjemno kakovostno tekmo. 
Pirančani so v prvem polčasu imeli po
budo, občasno pa so zapretili tudi Izola
ni. Premoč so gostitelji kronali šele v 37. 
minuti, ko je po podaji Manuela Peršiča z 
boka osamljeni Kefert zadel z glavo. Stre
lec bi lahko pred koncem polčasa še 
podvojil vodstvo, a ga je vratar Izole Bole 
prehitel. V prvi minuti drugega polčasa 
je Peršič zapravil lepo priložnost, v na
slednjem napadu pa so domačini preko 
Batiste vseeno zadeli za 2:0. Potem se je 
igra odvijala pretežno na sredini igrišča. 
Izolani so postali bolj aktivni, toda njihov 
pritisk je bil jalov. Domačini so v končnici 
zadeli še tretjič, iz protinapada je končnih 
3:0 postavil najnevarnejši piranski strelec 
Kefert.

NOGOMETNI TURNIR
— TORNEO INTERNAZIONALE Dl CALCIO

IZOLA-ISOLA
SOBOTA Nogometni stadion Izola

SABATO u

21.4.007 ^P0 sP°rtivo di Isola

Rokomet 
1. SRL ŽENSKE

Europrodukt Brežicedzola 33:25 (18:14)
BREŽICE, Športna dvorana, gl. 100, sodni
ka Glažar, Štern.
Izola: Škopelja, Čulina, Gatarič 6, Adamič 
4, Maršič 9, Poljšak 2, Kalan 2, Barišič 1, 
Frank, Udovič, Derdaj. Trener: Jani Žiber
na.
Izolanke so bile dobršen del prvega dela 
enakovreden nasprotnik domačinkam, 
a so po dvajsetih minutah popustile in 
tekmicam ob polčasu omogočile soliden 
naskok. Premor jim ni koristil, saj tudi v 
nadaljevanju nišo uspele izboljšati svoje 
igre, tako da so Brežičanke povečale pred
nost na deset golov. (BV)

1. B SRL moški

MRK Krka: Istrabenz plini 31:21
(odigrano v torek)

8 držav na Rodinovem memorialu 
Le še dober teden nas loči od začetka 15. 
Rodinovega memoriala. Tokratni jubilej
ni turnir veteranov in veterank rokometa 
bo namreč trajal od prihodnjega petka do 
vključno 29. aprila. Na seznamu organiza
torja je trenutno 24 ekip iz osmih držav. 
Dekleta bodo tekmovale le v eni starostni 
kategoriji, fantje pa v dveh. Ekipe prihaja
jo iz Poljske, Slovaške, Avstrije, Italije, 
Madžarske, Srbije, Hrvaške in Slovenije. 
Uvodni večer bodo obogatili z revijalno te
kmo med ekipama Veterani Izola in Zve
zde Slovenije. Pri slednjih bodo nastopili 
nekdanji asi kot Rolando Pušnik, Vlado 
in Miha Bojovič, Polde Kalin, Mitja Va- 
lenič in drugi. V domačem moštvu bodo 
zaigrali Rakovec Frenki, Benulič Leon, 
Zavrtanik Uroš, Pavčnik Janez, Tone 
Barič, Benčič Peter, Turk Toni, Makovec 
Branko, Grzentič Darko, Mislej Robert, 
Ujčič Davor, Bratkovič Dragec, Čendak 
Damir, Matjaševič Joško, Ropotar Du
šan, Komac Igor in Antonac Klavdij. 
Tudi s tem turnirjem bodo primerno obe
ležili pet desetletij rokometne igre v na
šem mestu. BV

—•>

X POGLED S
STRANI

piše:

? Žarko Kovačič

Rokomet je bil tokrat pokalno 
obarvan. V Velenju so že trinajstič 
slavili Celjani. Ni jim bilo lahko, 
Velenjčani so jim tudi tokrat grenili 
življenje. Kako bi se končalo, če bi 
v 20. minuti prvega polčasa sodnika 
drugače odpiskala. Izvedeli ne bomo 
nikoli, so pa Celjanom omogočili 
pobeg. Gorenje je sicer zapretilo, 
vendar brez uspeha. Tudi ostala dva 
kluba, Trimo in Krka sta solidno 
odigrala tekme. Najava finalnih bojev 
za prvaka je tako še bolj negotova 
in škoda, da nista bila prisotna tudi 
Cimos in Gold Club. Sta pa soseda 
aktivna pri medijih, tudi trenerja 
sta med prenosom tekme delila 
komplimente, verjetno s figo v žepu. 
Vse je usmerjeno na sobotno tekmo, 
tudi novici, da bo Blaž Vončina 
nadaljeval v Gold Clubu, Vasja Furlan 
pa v Cimosu. V taki vojni je to seveda 
dovoljeno in zanimivo bo videti kdo 
ima več sreče z nakladanjem. Celjani 
so po zmagi v pokalu veliko bolj 
samozavestni in napovedujejo tudi 
drugo krono. Veliko več je ugibanj

ŠPORTNI VIKEND
NOGOMET - 3.SNL zahod
Kalcer Vodoterm - Avtoplus Korte 
(sobota ob 16.00)
Izola Argeta - Krka 
(nedelja ob 16.00)

ROKOMET-l.A ženske
Izola - Celea Žalec
(Petek ob 18.00) POZOR SPREMEMBA!!! 
Istrabenz plini - Termo 
(sobota ob 20.00)

Maestralovke so na dobri poti
Rokometašice ŠD Maestral so po dobrem 
nastopu na mednarodnem turnirju v Pragi 
uspešno startale v nadaljevanju domačega 
prvenstva. Na prvem polfinalnem turnir
ju v Tržiču so mlajše deklice premagale 
Naklo in Šmartno, medtem ko so njihove 
starejše kolegice odpravile Novo mesto in 
Naklo. S tem sta si obe ekipi priborili do
bro izhodišče pred povratnim turnirjem, 
ki bo 5. maja v enem od obalnih mest. BV

Balinanje

Medtem ko naši sosedje iz Kopra še na
skakujejo vrh superligaškega prvenstva pa 
se Izolani ne morejo odlepiti od dna. To
krat, resnici na ljubo, niso imeli nobenih 
možnosti, saj so igrali proti zelo dobremu 
Krimu in izgubili v gosteh z rezultatom 
18:4. Posamični zmagi sta prispevala Šker- 
janc in D. Stupan._____________________

Veslanje

Na mednarodni regati Croatia Open v Za
grebu je Andraž Krek (Argo) osvojil tretje 
mesto med članskim! enojci. Bine Pišlar 
(Izola) je bil drugi med lahkimi enojci, 
Rajko Hrvat (Argo) pa četrti. Krek in Matej 
Rodela (Argo) sta bila tretja med dvojnimi 
dvojci, Pišlar je bil z Dejanom Sandičem 
(Izola) drugi med lahkimi dvojci. Četrti 
je bil Hrvat z Luko Klevo (Piran). Boštjan 
Božič (reprezentančni četverec, Argo) 
je bil drugi, med ženskim! dvojci sta bili 
Tanita Hotujec in Monika Sajinčič (Izola) 
šesti. Izolski dvojni četverec mlajših mla
dincev (Krulčič, Japelj, Bolha in Božič) je 
bil tretji.

b^DRoi ^
I. 7. - 6. 7. 2007

o drugem mestu. Gorenje kot drugo 
v pokalu ima že zagotovljen nastop 
v evropskem pokalu, zato se morajo 
Koprčani in Hrpeljci plasirati pred 
njimi na končni lestvici. V soboto se 
končuje 1. ženska liga. Izolankam 
po porazu v Brežicah ostaja samo 
še teorija za obstanek. Zmaga proti 
jalcu bo brez učinka, če Olimpija 
premaga Zagorje. Malo upanja, po 
drugi strani pa se govori o združitvi 
ekip Olimpije in Inne Dolgun. :e bo 
tako, naj nebi izpadla nobena ekipa 
iz 1. lige. Zanimiva je vest iz vrst 
Krima, kjer naj bi trener Beguš dobil 
nogo. Nadaljeval bo verjetno v novi 
ljubljanski navezi. Izolani so tekmo 
v Novem Mestu odigrali v torek. 
Pričakovani poraz, tudi znosen in 
tako tudi njim ostaja samo še teorija. 
V soboto prihaja v goste škofjeloški 
Termo in do točk bo zelo težko priti. 
Tudi zadnja tekma proti Radečam 
v gosteh nudi malo možnosti z 
arešilne točke.Deseto mesto naj bi 
zagotavljalo dodatno razigravanje in 
tukaj naj bi bile možnosti zelo realne 
za nadaljevanje v l.b ligi.

Razpored tekem ŽRK Izola v tem vikendu 
l.ADRL za ženske (članice) zadnji krog IZO
LA : ŽALEC petek, 20.04.07 ob 18 uri 
Turnir za kadetinje
Sobota,21.04. IZOLA:PIRAN 10.00

VELENJE: ŠKOCJAN 11.30
PIRAN : VELENJE 16.00
IZOLA:ŠKOCJAN 17.30

Nedelja,22.04 ŠKOCJAN:PlRAN 10.00
VELENJEdZOLA 11.30

Turnir za mlajše deklice A 
Sobota 21.04 IZOLAdNNA DOLGUN

CEUEdZOLA 14.30



Četrtek , 19. april 2007, št. 704 KAPUČINO 11
Sfiori

AMT TEHNIČNI PREGLEDI V IZOLI !
AMTC d.o.o. Izola - Industrijska cesta 4f - Izola - telefon: 05/ 640 22 00

Jadranje

Jadralna zveza Slovenije je objavila krite
rij ske lestvice razreda optimist, laser 4.7., 
in 470.
Od osmih izbornih regat je Kim Pletikos 
(Burja) nastopila na petih in trenutno 
vodi v razredu optimist z nekaj malega 
prednosti pred Enejem Kocjančičem, ki 
je udeležil regate več kot vodilna Kim. V 
kolikor bi sedaj sestavljali reprezentan
ci za svetovno in evropsko prvenstvo bi 
se v slednjo uvrstili Simon Laganis, Ren 
Kaligarič (Olimpie), Tim Frantar Tidd 
Dylan, Urška Košir in Eva Peternelj, na 
svetovno prvenstvo v Cagliari pa bi odšli 
Domen Stepančič (Burja), Klas Kaligarič 
(Olimpie), Matej Stanič, Enej Kocjančič 
in Kim Pletikos (Burja). Evropsko prven
stvo bo letos v Grški Varkizi sredi julija, 
svetovno pa takoj zatem v Italiji. Do tedaj 
bodo kandidati lahko nabirali točke na še 
štirih regatah; Prvomajski regati v Kopru, 
Jadru Rance na Ptuju, najvišji količnik 1.6 
bo imel Memorial Anteja Česiča v Puli in 
za konec še regata za pokal Burje v Izoli. 
Svet za mladinsko jadranje bo pri sestavi 
ekip upošteval pet najboljših rezultatov. 
Pri mladincih enoseda laser 4.7 bodo upo
števane najboljše štiri regate, za nastop 
na EP in SP pa se bori nova generacija 
jadralcev, ki je iz optimista v naraščajski 
4.7 presedla to sezono. Trenutno najbolje 
kaže Mateju Valiču in Jakobu Božiču, 
perspektivnima jadralcema že v dobi opti
mista, med dekleti pa največ obetata Nina 
Vovk in Katja Bačko, prav tako novinki 
omenjenega razreda. V konkurenci razre
da radiai vodi Nik Pletikos pred Juretom 
Mrakičem, v mladinskih vrstah dvoseda 
470 pa Burjina naveza Mikulin-Prinčič.v

Duatlon

Na Šaredu čez 50 tekmovalcev
Športno kulturno društvo Šared in 
ŠKID jaz sem najbolši Portorož ob 
pomoči Prostovoljnega gasilskega 
društva iz Kort so v nedeljo 15. apri
la organizirali prvi letošnji duatlon 
(tek-kolo-tek) na obali pod imenom 
“Duatlon Šared 2007”. Vzporedno z 
duatlonom se je odvijal tudi tek, ki 
se ga je udeležilo tudi veliko doma
činov. Skupaj z duatlonci je bilo v 
nedeljo na Šaredu čez 50 tekmoval
cev...
Rezultati Duatlon Šared 2007
1 MITJA MORI 59:50:00 16:50 
51:30:00 59:50:00 BI
2 SREČO GJEREK 1:02:45 15:55 
54:40:00 1:02:45 C 1
3 ASIM KALTAK 1:03:25 15:55 
55:05:00 1:03:25 C 2

Minimoto

V nedeljo 22.04. se bo uradno pričela se
zona v razredu Minimoto in sicer na Kar- 
todromu v Kopru (pri železniški postaji). 
Prvič doslej nam bodo svoje sposobnosti 
pokazali tako tekmovalci iz Amaterskega 
prvenstva, kot tudi iz Državnega prvenstva 
(do letos so tekmovali ločeno). Oboje čaka 
v tem letu šest dirk in poleg te bo tudi za
dnja (14. oktober) na isti lokaciji v Kopru. 
Organizator ima prijavljenih že več kot 70 
tekmovalcev, med njimi tudi 7 deklet, ka
tere bodo vozile v svoji klasi “Dekleta”, od 
sicer šestih kategorij.
Pet prijavljenih voznikov iz Obale 
se bo pomerilo v najvišji Open kla
si. Pridružili se jim bodo tudi neka
teri italijanski tekmovalci, ki se jim 
očitno zdi naše prvenstvo zanimivo. 
Nedeljski dan se bo pričel s prostimi tre
ningi že ob devetih in temu bodo on enaj
stih sledile kvalifikacije. Ob 12:30 se bo 
začelo zares...voznice in voznike čaka 5 
km dolga dirka, kar pomeni veliko število 
krogov na zahtevni in nepredvidljivi pro
gi. Med navdušenci s temi motorji so tudi 
Izolani, saj so jih lani kupili več kot deset 
in se z njimi veselo podijo po parkiriščih 
v okolici Izole. Kdo od Izolanov bo tudi 
nastopil na dirki pa bomo še videli.

Namizni tenis

Na mednarodnem prvenstvu Slovenije 
za mladino so nastopili reprezentanti 
in reprezentantke iz 15. držav. Za mla
dince sta bila v državno reprezentanco 
poklicana Simon Frank in Gregor Vuko
vič, pri mladinkah pa Kristin Fatorič ter 
pri kadetinjah Maja Grizelj.
(rezultati prihodnjič)

4 EUGEN VIŽINTIN, 5 MIRAN 
BEVC , 6 STANE FAJFAR, 7 RO
BERT JANEV, 8 MATEJ ZORAN, 9 
ANDREJ PIRC, 10 ANDREJ BARI
JA, 11 DAMJAN NOVAK, 12 MAKS 
STOPAR, 13 IGOR RIŠČIČ, 14 NINA 
POŽENEL, 15 EUGENIJ KOMLJA
NEC, 16 PAVEL CVIRN, 17 UROŠ 
LAMPE, 18 ERIKA BRANISEU ...

5%jsiet

ROKOMETA V IZOLI
Piše: Žarko Kovačič
Rokometna dvorana je bila dograjena. Nekaj 
časa se je še igralo na asfaltu, za parket je 
zmanjkalo sredstev. Na pomoč so priskočili 
primorski glasbeniki in izvedli dobrodelni 
koncert GLASBENIKI ŠPORTNIKOM. Parket 
je bil kupljen v Slavoniji s posredovanjem 
podjetja SLIKOPLAST iz Kopra, katero je

tudi položilo novo igralno površino. Po izja
vah športnikov je bila ena boljših pri nas. 
Sledili so znani dogodki z vojno, klub pa v 
skrbi za svoje najmlajše igralce le te pošlje 
na turnir v Teramo.
Menja se tudi vodstvo kluba in novi predsed
nik postane JADRAN FURLANIČ. V tekmo
valni sezoni 91/92 Izdani nastopajo v re
publiški ligi, vendar neuspešno in izpadejo. 
Ekipo je vodil KLAVDIJ RADOJKOVIC, igrali 
pa so GREGOR DEŽJOT, TOMO MAROLT, 
PETER BENČIČ, VLADO HRVATIN, DEJAN 
CAH, KLAVDIJ ANTONAC, FREDI RADOJ- 
KOVIČ, MATJAŽ AVSEC, ALEŠ VIDMAR, 
RADO VELKAVRH, ANTON BARIČ, SIMON 
MAKUC, BOŠTJAN BRECELJ, BRANE PO
TOČNIK, MARKO FRANOVIČ.

Brez politike tudi takrat ni šlo. 
Gradnjo dvorane sta spremljala 
tudi Vinko Gregorič, takrat načel
nik za notranje zadeve in Janez 
Jug, direktor izolske bolnice.

sezona je v znamenju novega. V rokomet se 
poda DELMAR, novi trener postane ZDRAV
KO AČKUN, novi igralci pa NEDOH in MI- 
ČOVIČ iz Kozine, SOKOLOV iz Šk. Loke, 
DŽOKIČ iz Ribnice in VIŠNJIČ iz Karlovca. 
Ekipa je zelo tekmovalna, večji del prvenstva 
vodi, pride pa nesrečno razigravanje. Naj
hujši nasprotnik je trebanjski Akripol in po
trebne so bile tri tekme za osvojitev naslova. 
Najbolj razburljiva je bila prav tretja tekma, 
ko so Izdani v zadnji minuti zgrešili sedem
metrovko. V podaljšku so nato popustili in 
izgubili. Izdani sezono 95/96 nadaljujejo v 
II. ligi. Zopet si postavijo visoke cilje in tudi 
novi igralci iz Umaga BOGLIČ in IPŠA ne pri
pomoreta k boljšim rezultatom.

Kadetska ekipa - Državni prvaki 92/93:
Stojijo: Rus, Ruzzier, Baričič, Ropotar, Tkalčič, Kovač, Čebular, Rojc,
trener Benulič, predsednik kluba Furlanič
Čepijo: Ceglar, Pegan, Lončar, Cetin, Sovdat, Živic, Cigoj, Peršič

Članska ekipa v II. slov. ligi 92/93
Stojijo: Predsednik kluba Jadran Furlanič, Patajac, Hrvatin, Vidmar, Kovač, An- 
tonac, Matijaševič, tehniko Sovdat
Čepijo: Cah, A. Sovdat, Radojkovič, Avsec, Komac, Pavčnik, trener Radojkovič
Veliko energije klub posveča delu v mlajših 
selekcijah. Rezultati so več kot vspodbudni, 
naslov kadetskih prvakov za leto 1993, eki
po je treniral LEON BENULIČ. Ekipa mlajših 
dečkov se udeleži turnija v Pragi in osvoji 
prvo mesto. Tekmovalna sezona 93\94 je 
bila kljub II. ligi ena najbolj živahnih. Re
zultati niso bili vspodbudni, se je pa zato na 
trenerski klopi zamenjalo kar nekaj trener
jev. Najbolj znan med njimi, LINO CERVAR 
je žal ostal premalo časa v Izoli. Naslednja

Zaradi neuspehov novi predsednik JANEZ 
PAVČNIK zamenja trenerja.Leon Benulič, 
novi trener, v ekipo uvrsti več nadarjenih 
kadetov in prav ta mladost požene novo kri. 
Ekipa zmaguje in končno tudi osvoji napre
dovanje v I ligo. Veselje je neizmerno in vsi 
že razmišljajo in kujejo nove načrte. Veliko 
novega bo sledilo, od imen do vsega ostalega 
kar sodi v rokometno dvorano.
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Jane Kavčič je bil zelo 
izolski režiser
V to so se prepričali tudi prisotni na spominski 
projekciji, ki so jo v torek pripravili v Kinu Odeon.
Že ogled njegovega mladinskega filma 
Maja in vesoljček, ki ga je leta 1987 
in 88 posnel v glavnem v Piranu in Izo
li je pokazal, kako poseben odnos do 
teh krajev je imel naš someščan, veliki 
mojster slovenskega filma.

Ne le, da so se na platnu kar vrstili pri
zori iz ozkih piranskih ulic, izolskega 
glavnega križišča, mandrača in marine, 
s platna so nas pozdravljali skoraj poza
bljeni obrazi statistov in nekaterih po
membnih igralcev, ki jih je Jane odkril 
tako mimogrede, ko se je sprehajal po 
našem mestu. In nekateri med njimi so 
tudi prišli na spominski večer, ki ga je 
pripravil Center za kulturo v sodelova
nju z nekaterimi prijatelji Janeta Kav
čiča. Tako smo srečali Mašo Bole, ki je 
pred dvajsetimi leti odigrala mlado za
ljubljeno dekletce pa Aniko Horvat, ki 
je v filmu veliko prepevala in zakonca 
Jelačin, ki sta odigrala kar pomembni 
vlogi.
Malo starejši Izolani se seveda 
spominjajo snemanja tega filma posebej 
po vratolomnih prizorih vožnje z 
avtomobilom skozi mesto in nato poleta 
s pomola v mandrač, takratni otroci pa 
se spominjajo malih marsovcev, ki so 
prišli na “šolo v naravi” v naše kraje.
Žal sta na večeru umanjkala Bruno Gas
parini in Denis Radulovič, ki sta bila 
med pomembnejšimi vlogami tega, še 
vedno presenetljivo svežega filma.

Prišli pa so Janetovi sorodniki, prijatelji 
in ljubitelji filma, ni bilo pa tistih, ki v 
tridesetih letih niso dojeli, da bi se Izola 
Janetu lahko poklonila vsaj s kakšnim 
priznanjem.
Tako se je Jane pridružil trojici znanih 
izolskih umetnikov, ki za časa svojega 
življenja niso bili deležni nobenega 
priznanja izolske občine, kot je povedal 
Koni Stainbacher. Šele po smrti smo 
namreč spoznali pravo vrednost 
Dimitrija Kralja, Borisa Benčiča in 
Luciana Kleve. Enako se je zgodilo tudi 
Janetu Kavčiču in takšno obnašanje 
nam res ne gre v čast.
Tudi včerajšnja odsotnost tistih, ki v 
Izoli celo živijo od kulture je dala slutiti, 
da se še nekaj časa ne bo prav veliko 
spremenilo. Zato je bilo kar razumljivo, 
da po koncu pogovora in ogleda filma ni 
bilo na voljo niti kozarčka, s katerim bi 
nazdravili Janetu v spomin.
Še sreča, da se je Nataša Benčič 
dogovorila, da si bodo ta film v četrtek 
ogledali trije razredi osnovne šole iz 
Livad. Janetu bi bila takšna nagrada še 
najbolj pri srcu. (DM)

Upokojenci grejo na Štajersko
Društvo upokojencev Jagodje-Dobrava in Izola vabita svoje člane na 
spomladanski izlet na zeleno Štajersko.
Na izlet se boste odpravili v soboto,12. maja. Odhod bo, kot običajno, 
izpred gostišča Jasna v Jagodju ob 7. uri, pred Mercatorjevo trgovino 
v Jagodju ob 7,05 ter iz avtobusne postaje v Izoli ob 7,15.
Ogledali si boste prestolnico Štajerske - Maribor in Pohorje.
Cena je 30 Evrov po osebi. V ceno je vklučen prevoz, malica, kosilo, 
pokušina vina in vodič.
Prijavite se lahko do 30. aprila na tel.štev. 641 33 40 Sonji Škerjanc in 
041500531 Veri Jakopič.
Vabljeni.

Sphericube
Slovenija je zanimiva dežela. Smo 
država, ki se tako malo ceni, da 
je že smešno. Stalno vlečemo nek 
patriotizem, ki že skoraj meji na 
nacionalizem, a če se le da, bomo 
vedno držali s tistimi, ki niso „naši“. In 
bolj na zahodu bivajo, tem boljše.

To je dejstvo, ki drži v vseh življenj
skih panogah, od športa, pa do po
litike, mimo gospodarstva in znan
stvenih krogov. Kot, da bi imeli vsi 
nekaj, za čemer bi mi tako hrepene
li. In kaj je to nekaj? Samospoštova
nje, verjetno. Pa samozavest. No, 
tipičen primer takšneg razmišljanja 
smo lahko bili deležni v soboto v 
Shoto klubu.

V goste je namreč prišla prekmurska 
skupina, Sphericube. To so štirje 
mladci, ki igrajo svoj post rock 
tako izjemno dobro, da je skoraj 
neverjetno, da jih lahko še vedno 
štejemo med takoimenovane 
..neuveljavljene" bende.
Tehnično brezhibni, domišljisko 
neomejeni, ob tem pa tudi 
neverjetno skromni. V Shoto so prišli 
promovirati svoj še neizdan prvenec 
in močno navdušili prisotne z nečim, 
ki meji tako na Mogwai kot na nekaj 
let stare Radiohead. Izjava enega od 
prisotnih je bila: kdo bi si mislil, da 
imamo v Sloveniji skupino, ki igra 
tako ,.odgovorno" glasbo. Ja, kdo 
bi si mislil. Nihče, ne? Če pa so vsi 
Angleži in Američani toliko boljši, 
da za „naše“ ostanejo le drobtinice 
v obliki nizkoproračunskih klubov. 
Ali pač?

Četrtek 26. april ob 22.30
WASHINGTON 
DEAI) CATS (fra)
Washington Dead Cats, kot samo 
ime pove, prihajaj o iz.. .eeer... Pariza. 
Tako je. Toda glede na glasbo, ki 
jo že ogromno časa promovirajo 
po stari celini, ni ime niti toliko 
zgrešeno. Gre za štiričlansko 
klasično rock-a-billy, oziroma psiho- 
billy zasedbo, ki se ob pomoči treh 
pihalcev spremeni v kvazi sving 
atrakcijo, ki kar sili v ples in zabavo 
kdorkoli se slučajno znajde na 
njeni poti. A osnova je vseeno rock- 
a-billy, oziroma kar rock’n’roll. In 
kot pravi neka spletna stran, WDC 
so za francoski rock’n’roll to, kar 
je bil padec Bastilje za francosko 
revolucijo: prekleto dober razlog 
za žur! Spadajo med kvalitetnejše 
tovrstne skupine na naši celini, 
kar potrjuje tudi neverjetno število 
koncertov, ki jih že imajo za seboj. 
Konec februarja so izdali še en 
album, El Diablo, in se seveda kaj 
hitro odpravili na promocijsko 
turnejo. Pot pa jih bo ponesla tudi 
mimo Izole. Zal kostumografija 
novega izdelka ne predvideva več 
okostnjakov, zombijev in mumij, 
a nova, špageti westernska, ni nič 
slabša. Ker ja, WDC so skupina, ki 
da dosti na nastop in na vizuelni 
aspekt nastopa, (prispevek: 4Eur)

VEČER STAND UP KOMEDIJE

Nastopajo: Mladen Pahovič, Kle
men Bučan in Tin Vodopivec

Shoto klub, Izola 
Sobota, 28. april 2007 

Ob 21.00
Prispevki: 2 EUR
www.tinvodopivec.com 
myspace. com/buchanxxx

1. MAJ je
SHOTO PRAZNIK
Tako bo tudi letos, ko 
bo v in ob Shoto klu
bu veliko prvomajsko 
srečanje članov Shoto 
kluba z glasbeniki iz 
sveta in domovine.
Proletarci vseh genera
cij, združite se tam.
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Kulturni dom Izola - ob 20.00

Kaj pravijo zvezde ?
Gost večera bo naš znani astrolog SREČKO MOŽINA 

Vabljeni, vstopnine ni !

Kino Odeon
ob 18.00 BOLJ ČUDNO KOT FIKCIJA - Stranger Than Fiction Režija: Marc Forster 

Igrajo: Will Ferrell, Emma Thompson, Dustin Hoffman / Pisateljica Karen se ne zaveda, 
da glavni junak njenega najnovejšega romana obstaja tudi v resnici. Harold, ki je do sedaj 
živel precej dolgočasno življenje, v svoji glavi zasliši pisateljičin glas in njeno zgodbo, 
ki je pravzaprav tudi zgodba njegovega življenja. Prestrašen uvidi, da namerava Karen 
njegov lik ubiti, zato pomoč poišče pri slavnem literatu, da bi skupaj našla vzrok za 
nenavadno dogajanje in preprečila prehitro smrt.

ob 20.30 NESMRTEN - El Inmortal / R.in s.: Mercedes Moncada Rodriguez 
Igrajo: Reina, Maria, José und Juan Antonio Rivera / Državljanska vojna v Nikaragvi je 
razdejala družine. Ugrabljene otroke so pošiljali v boj proti lastnim bratom. Tudi dvojčka 
iz družine Rivera sta se borila na nasprotnih straneh. Prvič po vojni se soočita pred 
kamero mehiške režiserke, da poskušata spregovoriti o posledicah. Zgodba o sodobnih 
janičarjih iz prve roke. Sundance 2005, nominacija za veliko nagrado žirije

Petek, 20. april 2007

Kulturni dom Izola - ob 20.00 
Mestno gledališče Ljubljana 

M. Zalite

ZEMLJIŠKI DAVEK
(komedija nekoliko drugače )

Stara hiša, moški in ženska - nekoč poročena, zdaj že vrsto let ločena, aše 
vedno skupaj.Svoje dneve preživljata med mehiškimi nadaljevankami in 
obujanjem spominov na čase, ko je vladal v državi komunistični režim.. 

Igrata: Boninsegna in Boris Kerč 
Rezervacija in prodaja vstopnic : Galerija Alga, Kristanov trg 1 

od 10.00 do 12.00 ter od 18.00 do 20.00, sobota od 10.00 do 12.00 tel.. 05 641 84 39

Kino Odeon
ob 18.00 BOU ČUDNO KOT FIKCIJA - Stranger Than Fiction Režija: Marc Forster 

ob 20.30 NESMRTEN - El Inmortal / R.in s.: Mercedes Moncada Rodriguez

galerija INSULA SMREKARJEVA20izola,tel.05/64i5303

razstava petih italijanskih umetnikov

Edi Carrer - Antonio Crivellar!
Guerrino Dirindin - Giuseppe Onesti 
Pope
v Galeriji Insula in 
v Manziolijevi palači v Izoli.
Razstava, ki je nastala v sodelovanju s umetniškim združenjem 1’associazione 
culturale Media Naonis iz Cordenonsa (Pnj bo na ogled do 30 aprila. 
Prireditelji: Galerija Insula / Associazione culturale Media Naonis / 
Italijanska samoupravna narodna skupnost Izola

Pretorska palača Koper
slikarska razstava

SIMON BOLČIČ
»POLJE OBČUTKOV«
Razstava bo na ogled do 30. aprila 2007

Galerija Al ga / Kristanov trg 1

»Glasbila«
akad. slikarka JANA DOLENC 
Galerija Kerubin Ljubljanska4i, iZOia
čet, 19.4. ob 19.00 do sob, 19.5. 
Multimedijska razstava Monike Maku 
z umetniškim plesnim videom

Sobota, 21. april 2007

Kulturni dom Izola - ob 20 uri

Koncert pevskih zborov "Lino Mariani " iz Pule
v organizaciji Skupnosti Italijanov D. Alighieri.

Vabljeni, vstopnine ni !

Sodelujoči: Monika Maku, Miranda Rumina, DalajEegol, Matej Ukmar, Marko Banjac,PiaŽitko,MatejaBartol, GapePetrač 
Projekt so podprli: JSKD, Občina Izola, Sisley, Emporium

cerkvica sv. Jakoba na Šaredu
razstava slikarja

VOJKA GAŠPERUTA - GAŠPERJA
Kino Odeon

ob 18.30 NESMRTEN - El Inmortal / R.in s.: Mercedes Moncada Rodriguez 
ob 20.30 BOLJ ČUDNO KOT FIKCIJA - Stranger Than Fiction Režija: Marc Forster

Nedelja, 22. april 2007

Kino Odeon
ob 18.00 BOU ČUDNO KOT FIKCIJA - Stranger Than Fiction Režija: Marc Forster 

ob 20.30 URO - Uro / Režija: Stefan Faldbakken 
Igrajo: Nicolai Cleve Broch, Ane Dahi Torp, Ahmed Zeyan / Na begu pred prestopniško 
preteklostjo se Hans Petter pridruži posebni policijski enoti, ki se bori proti preprodajalcem 
mamil. Toda njegova vzkipljivost in številne spletke, tako iz strani kriminalcev kot tudi 
policistov, ga prisilijo v samostojno akcijo. Za pomoč se obrne na nekdanjo prijateljico 
Mette, toda kmalu celotno dogajanje postane zelo osebno, tako da se je Hans prisiljen 
soočiti s svojimi starimi grehi in strahovi.

Ponedeljek, 23. april 2007

Kino Odeon
ob 18.00 BOU ČUDNO KOT FIKCIJA - Stranger Than Fiction Režija: Marc Forster 

ob 20.30 URO - Uro / Režija: Stefan Faldbakken

Torek, 24. april 2007

Kino Odeon
ob 18.00 BOU ČUDNO KOT FIKCIJA - Stranger Than Fiction Režija: Marc Forster 

ob 20.30 URO - Uro / Režija: Stefan Faldbakken

bo odprta ves ta mesec ob sobotah in nedeljah med 15. in 17. uro.

INVITA A L - VABI NA

CONCERTO
KONCERT

Sreda, 25. april 2007

Kino Odeon
ob 20.30 URO - Uro / Režija: Stefan Faldbakken 

ob 20.30 KRALJICA - The Queen / Režija: Stephen Frears 
Igrajo: Helen Mirren, Michael Sheen, James Cromwell, Sylvia Syms / Film pokuka v zakulisje 
britanske politike - še posebej v odnos med Njeno visokostjo, kraljico Elizabeto II. in britanskim 
premierom Tonyem Blairom v času po tragični smrti princese Diane, ko skušata skupaj ujeti 
ravnovesje med zasebno tragedijo kraljevske družine in pričakovanji javnosti o razsežnostih in 
obeležjih žalovanja.

CON I CORI MASCHILE, FEMMINILE E MISTO DELLA SAC "LINO MARINI" DELLA CU. Dl POLA 
MPZ, ŽPZ IN MePZ KUDa "LINO MARINI" SKUPNOST ITALIJANOV PULA

In programma canti operistici, popolari e tradizionali. 
Program sestavljajo operne, narodne in tradicionalne pesmi.

Conduttrice / Voditeljica

LORETTA GODINA 

VI ASPETTIAMO - VABLJENI
ENTRATA LIBERA

Pulrocinetorc: Unione tlnlian* di Fiume versili! Popoline di Trieste Z Pokrovitelj: Unij» Iwlijni,
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Univerza na hribu

Stara šola, novi učenci
Pred časom smo na kratko poročali o pomembni pridobitvi za našo občino, in 
še posebej za Korte. Prvi pravi youth-hostel ali mladinski hotel v naših krajih so 
odprli lanskega novembra. Po nekaj mesecih poskusnega obratovanja, med ka
terim so gostili tudi nekaj srečanj in skupin študentov počasi pričenjajo z rednim 
obratovanjem. Med našim obiskom so gostili skupino študentov geografije iz 
Beograda.
Sobe kot semestri
Miha Koderman, ki je nekakšen 
upravitelj Hostla nas je popeljal po 
prostorih. Pravi, da se vsi skupaj 
učijo posla. Pri tem so jim pomagali 
kolegi iz Ljubljanskega hostla Ce
lica, ki je bil lani proglašen za naj
boljši hostel na svetu.

V studenskem duhu so tudi 
oblikovali notranjost. Hotel 
je razdeljen na »semestre«, 
medsebojno ločene po barvah 
- modra barva predstavlja zimski, 
oranžna jesenski, rumena poletni 
in zelena pomladni semester. Sob 
je skupaj 17 in so različno velike, 
hkrati lahko prenoči najmanj 58 
gostov. Poleg tega imajo tudi nekaj 
učilnic, primernih za razne stvari in 
lepo dvorišče, nadvse pripravno za 
razne žure in koncerte.

Namesto bandov-apartmaji
V sosednji stavbi, kjer je recepcija, 
imajo tudi dva apartmaja za malo 
manj študentske duše in žepe. Tam, 
kjer so sedaj klimatizirani apartmaji 
z jacuzzijem so nekoč vadile 
številne lokalne glasbene skupine, 
kot Spiritsi in Pudding FieldsL.V

Skupina mladih študentov geografije na izmenjavi v Sloveniji se je za 
nekaj dni ustavila v Kortah, od koder so skupaj s slovenskimi gostitelji 
pohajali naokorog.

hostlu izven glavne sezone gostje 
lahko prespijo že za 17 eur na noč, 
kar je evropsko primerljiva cena.

Sodelovanje z domačini
d Lično oblikovanega hostla so veseli 
g tudi domačini. Dobili so prostore 
1 za srečanja, in lepo urejeno teraso 
s za sagre. Z domačini sodelujejo

mladih od vsepovsod. Sodeč po 
izjemnem uspehu podobnega 
..podeželskega" hostla v kraški 
Pliskovici, ki je ravno po zaslugi 
iznajdljivih študentov in podjetnih 
domačinov postala prepoznavna po 
Sloveniji in Evropi, si lahko Korte 
obetajo pravi turistični razcvet.
D.G.

Zasebno-študenstka naložba
Hostel je v sodelovanju s Študentsko organizacijo univerze na 
primorskem (SOUP) zgradil gradbinec Dimitrij Vivoda in ga študentom 
tudi oddal v najem. Včasih je bila v teh prostorih Kortežanska ljudska 
šola ki je bila najstarejša neprekinjeno delujoča šola v podeželski, s 
Slovenci naseljeni Istri, saj je delovala od šolskega leta 1819/20. Skupaj 
z glagoljaško in slovensko cerkvijo je vedno igrala narodnoobrambno 
vlogo.
tudi študentje, skupaj so pripravili 
program kolesarskih izletov 
različnih zahtevnosti po okoliških 
hribih, načrtujejo pa še veliko 
skupnih aktivnosti.

Priložnost za razne šole in 
seminarje
Najbolj bi morale v hostlu „ vleči" 
številne poletne šole, ki v podobna 
okoljapo Evropi privabljajo množico

TABORNIKI SE PREDSTAVIJO

Taborniško društvo, Rod jadranskih stražarjev 
iz Izole sporoča, da bo v soboto, 21.4.2007 
okoli 11 ure, v osrednjem parku Pietro Coppo 
v Izoli, potekala krajša tematska prireditev v 
počastitev 50. obletnice delovanja rodu!

Predstavili bomo izključno taborniške 
teme, vse od taborjenja, bivakiranja, 
lokostrelstva, starostnih skupin... pa 
vse do naše rodove akcije Bičikleta 
žur. Predstavili jih bodo člani društva 
od najmlajših murenčkov do mladih 
po duši, grč. Ker seveda pri tem nismo 
želeli izključiti staršev in taborniških 
simpatizerjev jih bomo prosili, če bodo 
naši spodbuditelji ter se nam pridružili. 
Tako bodo seveda ustvarili še lepše in 
popolnejše vzdušje. Zborno mesto za 
tabornike bo na Svetilniku ob 10 uri od 
koder se bomo napotili proti parku!
V današnjem norem ritmu življenja, ko 
nihče nima več časa, vas vabimo, da si 
rezervirate nekaj časa in ga preživite v 
taborniški družbi. Vabljeni!

PETNAJSTI (15) BIČIKLETA ŽUR
Spoštovane kolesarke, cenjeni pe- 
dalirniki! Dne 12. MAJA 2007 na 
taborniškem prostoru nad Jagodjem 
(Izola) organiziramo 15. Bičikleto žur. 
Bičikleta žur je taborniško-rekreativno 
kolesarsko tekmovanje, ki združenje 
tabornike in tudi netabornike (rekrea
tivce) stare nad 15 let.

Letos vas čaka okoli 25 km proge. Vsa
ko leto privabi okoli 200 zabave željnih 
mladih ter mladih po duši. Posebnost je, 
da se nikoli ne tekmuje na čas. Tekmuje 
se v trojicah po označeni progi s pomoč
jo karte, kot je to običaj pri taborniško 
orientacijskih tekmovanjih. Na progi je 
postavljenih več kontrolnih točk, kjer 
skupine rešujejo razne naloge, od ka
terih dobijo točke. Bičikleta žur dose
že svoj vrhunec v soboto zvečer, ko se 
bomo po podelitvi nagrad ob dobri hra
ni, še boljši družbi ter seveda najboljši 
glasbi, prepustili mladosti majske noči, 
toploti večernega ognja, okusom medi
teranske kuhinje, objemu starih prijate
ljev ter večno svežim melodijam.

INFO in PRIJAVE: na http://bici.mtka. 
net ali pokličite 031/573-080 (Katja) ali 
031/377-588 (Vilette).
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Razstava fotografij 
o življenju v vrtcu
Ministrstvo za šolstvo in šport je 
letošnje leto proglasilo za leto kulture, 
zato smo v našem vrtcu postavili 
v ospredje tudi različne kulturne 
dejavnosti.

V skupini Ribice sva vzg. Danica 
in pom. vzg. Ingrid predlagali, da 
stene polepšamo in vrtec naredimo 
bolj prijazen s fotografijami otrok, 
saj imamo v naši skupini Rokovega 
očka Mitjo Božiča, ki je fotograf.
V Kurikulu za vrtce je na področju 
umetnosti opredeljena tudi avdio

vizualna umetnost. Da otroku 
privzgojimo umetniška čustva pa 
je dovolj dobro le najboljše. V naši 
skupini smo imeli srečo in izkoristili 
priložnost, da pravi strokovnjak 
otroke seznani z umetnostjo tudi 
na tem področju na primeren in 
kvaliteten način.
Že od začetka šolskega leta nas je 
z izurjenim fotografskim očesom 
g. Mitja spremljal v najrazličnejših 
vzgojnih dejavnostih: na igrišču, v 
igralnici, na sprehodih, med igro, 
na modni reviji....

Izbrane fotografije je obdelal na res 
profesionalen način in nastala je 
razstava, ki ji daleč naokoli ni para! 
Stene našega vrtca tako niso le 
okrašene s čudovitimi fotografijami, 
stene našega vrtca so oživele! 
Govorijo o prijateljstvu, pozornosti,

ljubezni, sreči, žalosti, jezi,.....
Fotografije bodo ostale v vrtcu kot 
trajen spomin in okras vrtcu ter kot 
vzgojno sredstvo.
Hvala vsej družini Božič za 
neprecenljivo izkušnjo!

Vzgojiteljica Danica Brožič
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Spomladi seje treba pripraviti na poletje.
Zato je zdaj pravi čas za obisk solarija. V Oazi boste lahko izbirali med 

ležečim ali stoječim solarijem, 
vse skupaj pa pod strokovnim nadzorom in z vrhunsko tehnologijo.

Delovni čas je vsak torek, sreda in četrtek 
od 15.00 ■ 81.00 ure.

Naročite pa sc lahko kadarkoli na tel. 041 518 783

na varno z nevarnim
STARA ZDRAVILA in 
KOZMETIKA,
UPORABLJENO JEDILNO OLJE, 
ODSLUŽENA SVETILA,
RAZNE KEMIKALIJE,
BARVE; LAKI IN SPREJI

so zaradi svoje sestave nevarni odpadki. 
Preprečimo njihove škodljive učinke!

Nevarne odpadke, ki jih hranite doma, oddajt&v
POSEBNO DOSTA VNO VOZILO ZBIRNIHhTOCKA H B
v petek, 11. maja 2007
• od 12.00 do 14.00 ure: Šared, nad Lino
• od 14.00 do 16.00 ure: Malija, avtobusna postaja
e od 16.00 do 18.00 ure: Korte, pri zadružnem domu

v soboto, 12. maja 2007
e od 8.00 do 10.00 ure: Veliki trg, pri Ribiču
• od 10.00 do 12.00 ure: Veluščkova, Partizanska ulica
• od 12.00 do 14.00 ure: Ulica Proletarskih brigad, Jagodje
• od 14.00 do 16.00 ure: Ulica oktobrske revolucije, parkirišče pred blokom št. 27/a in 27/b

L
Komunala Izola, d.o.o.

Zelena telefonska Številka 66 34 971 vam je na voljo za dodatna pojasnila o akciji zbiranja nevarnih odpadkov.
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Od vrtca do šole

Otroštvo je danes Angleščina ni težka, če jo znaš 
težje kot je bilo nekoč
V primerjavi z ameriškimi poboji ali slovenskimi posilstvi je 
otipavanje deklic v šoli manjši problem. A ni čisto tako.
Vsake toliko nas presenetijo in 
pretresejo dogodki za katere smo 
verjeli, da se dogajajo samo v po
ceni filmih. Pa jih kmalu pozabi
mo, dokler se ne ponovijo ali po
javijo v kakšni novi obliki.
Te dni smo poslušali o novem mno
žičnem poboju v študentskem kam
pu v Združenih državah, skoraj isto
časno pa o tem, da je dijak poklicne 
šole iz Domžal osumljen, da je na 
šolskem stranišču posilil gimnazi
jko. Domnevni storilec in žrtev sta 
mladoletni osebi. Le kakšno leto 
pred tem smo brali o fotografijah in 
posnetkih razbijanja na tej isti šoli, 
a bi kaj takega lahko našli marsikje. 
Tudi v pogovore o nasilju med-šo
larji, ki so se zadnje dni kar vrstili 
na vseh televizijskih postajah, bi 
se lahko vključili, saj smo bili med 
prvimi, ki so imeli varnostnike na 
osnovni šoli.
Verjetno bodo pedagoški delavci re
kli, da se kaj takega, kot se je zgodilo 
v Domžalah pri nas ne dogaja oziro
ma, da to lahko preprečijo, pa žal ne 
bo čisto tako. Kar nekaj staršev nas je 
opozorilo na pojav otipavanja deklic v 
izolskih osnovnih šolah.

Dogaja se v razredu, na hodniku, 
pred šolo in tudi drugje. Glede na 
opise ne gre za enega in istega otro
ka, natančneje osnovnošolca, ki 
ima rad te vrste zabave. Verjetno jih 
je več in vsak je zgodba zase. Šolski 
psihologi menda poznajo primere, 
vendar ne poznajo pravega načina 
za takšno urejanje odnosov, ki bo 
omogočilo normalen razvoj obeh 
udeležencev takšnih dogodkov. 
Prav nič ne bomo naredili, če bomo 
posegli po klasičnih metodah iz
ključitve iz šole. Namesto tega je 
treba zavihati rokave in začeti dolge 
pogovore, ki bodo nekoč privedli 
do miselnega zasuka pri otroku, ki 
je zdaj morda prepričan, da se mu 
zaradi njegovih dejanj in mladosti 
ne more prav nič zgoditi.
O dogodkih so menda že govorili na 
roditeljskih sestankih, nekateri so šli 
domov k staršem otroka in jih opozo
rili na nenavadno obnašanje njihove
ga otroka ter naleteli na razumevajoč 
odnos, ki bo morda dal pravo rešitev. 
In če bodo vse to lahko uredili na šoli, 
potem ni treba o tem govoriti medi
jem. Če pa ne storijo nič je naša dolž
nost, da na to opozorimo, (dm)

Tekmovanje za angleško bralno značko, 
imenovano Epi reading badge, ki ga prireja 
Šolski Epicenter, je na Srednji gostinski 
in turistični šoli v Izoli letos potekalo že 
deveto leto zapored. V znanju seje pomerilo 
32 dijakov iz prvega in drugega letnika, 
smer turistični tehnik, gostinski tehnik in 
gostinsko turistični tehnik. Dijake sta na 
tekmovanje pripravljali mentorici Zorka 
Grgurevič in Valerija Boškin.

Najbolje uvrščena: Aldijana 2.aT in Samo 
l.aT
DVA ZLATA V PRVEM LETNIKU
Dijaki prvega letnika so se pomerili v 
poznavanju naslednjih literarnih del: John 
Grisham: The Street Lawyer, John Steinbeck: 
The Red Pony, Oscar Wilde: The Picture of 
Dorian Cray
Zlato priznanje sta dosegla dva dijaka iz l.aT 
razreda Samo Piršič za doseženih 50 od 55 
možnih točk in Ana Kucalovič za 49 točk 
Takoj za njima sta se s srebrnim priznanjem 
uvrstili: Ana Tratnjek l.bT- 49 točk in Sindi 
Rutar l.aT - 46 točk. S srebrnim priznanjem 
pa se lahko pohvalijo še dijaki prvega letnika: 
Monika Kirn, Damir Fazlič, Aleš Bajgot in 
Tina Trampuž.

DRUGI LETNIK Z VEČ TEŽAV
Dijaki drugega letnika so se morali poglobiti 
v branje kar zahtevnih literarnih del: Sir 
A.C. Doyle: The Round of the Baskervilles, 
F. Scott Fitzgerald: The Great Gatsby in 
Stephen King: The Body 
Tekmovalo je 13 dijakov iz drugega a in b 
oddelka turističnih tehnikov. Osem dijakov 
je doseglo srebrno priznanje po naslednjem 
vrstnem redu: ajboljši sta bili Aldijana 
Ahmetovič - 47 točk in Vita Beader - 45 
točk, obe iz 2.aT razreda. Sledijo: Nika 
Oman, Veronika Prašnikar, Ana Pribac, 
Jasmina Brajkovič, Adrian Gašper in Tea 
Peroša vsi iz 2.aT razreda.

Adrian 2.aT in Admir l.aT

Letos so se dijaki pritoževali, da so bili 
testi precej težki, ker so zahtevali veliko 
podrobnosti, še posebno tisti za drugi letnik. 
Dijaki drugega letnika so pogrešali nalogo, ki 
bi preverjala poznavanje novega besedišča. 
Najbolj sta jim bili všeč knjigi The Street 
Lawyer in The Great Gatsby.

Mentorica Zorka Grgurevič, prof.

rifiuti pericolosi al sicuro
Raccoltaci[rifiuti[pericolosifi l[e}12!maggio}2007À
MEDICINALI E COSMETICI SCADUTI,
OLIO COMMESTIBILE USATO,
APPARECCHI E MEZZI PER 
L'ILLUMINAZIONE ARTIFICIALE IN DISUSO, 
VARI PRODOTTI CHIMICI,
COLORI, VERNICI E SPRAY

sono, causa la loro composizione, rifiuti pericolosi. 
Evitiamo il loro effetto nocivo!

Vi invitiamo a depositare i rifiuti pericolosi accumulati nelle vostre case nell'
apposito veicolo,
venerdì, 11 maggio 2007
• dalle ore 12.00 alle ore- 14.00 : Šared, sopra Lina
• dalle ore 14.00 alle ore 16.00: Malija, stazione d' autobus
• dalle ore 16.00 alle ore 18.00: Korte, presso la casa cooperativa

k>

Komunala Izola, d. o.o.
sabato, 12 maggio 2007
• dalle ore 8.00 alle ore 10.00: Piazza Grande presso la Trattoria Ribič
• dalle ore 10.00 alle ore 12.00: Via Velušček, Via dei Partigiani
• dalle ore 12.00 alle ore 14.00: Via Brigate Proletarie, Jagodje
• dalle ore 14.00 alle ore 16.00: Via Rivoluzione d'Ottobre, parcheggio davanti al palazzo n. 27/a e n. 27/b

Il numero verde 66 34 971 e' a vostra disposizione per qualsiasi informazione riguardo all' azione di raccolta di rifiuti pericolosi.



Tutto il Mediterraneo 
in un bicchiere di vino!

I due palazzi più prestigiosi di Isola, 
il Besenghi ed il Manzioli, che stanno 
a testimoniare vicissitudini lontane e 
non sempre note della nostra città, 
hanno fatto da piacevole cornice alle 
due giornate dedicate alla malvasia: 
intendiamoci—il vino bianco sinonimo 
dell ’Istria.
Una cornice, alla quale gli organizza
tori, dopo aver chiamatofior di esperti 
per parlare di quello che gli antichi 
greci definivano “il nettare degli Dei ”, 
hanno voluto dare un titolo che ci è 
piaciuto assai: “Malvasia — il gusto 
raffinato del Mediterraneo ”! 
Parlando dei vini istriani, qualcuno 
ebbe a dire, che la storia del vino è la 
storia dell ’Istria e che la storia del- 
l 'Istria è la storia del vino. Un tanto 
vale anche per Isola.
Qualcuno ricorderà che circa un lustro 
fa, su iniziativa della nostra Comunità
- in un Palazzo Manzioli con i lavo
ri di restauro non ancora terminati
- celebrammo i mille e settanta anni 
della prima menzione storica della 
nostra città. E sottolineammo che un 
nostro antico concittadino, Georgius 
Armentressa, era stato chiamato a 
promettere al doge veneziano, assieme 
a Capodistria e ad altre città istriane, 
ben cento anfore di buon vino in cam
bio di sicurezza sul mare.
Qualche secolo più tardi, nel 1360, 
in pieno Rinascimento, proprio nella 
piazza di fronte Palazzo Manzioli, il 
popolo isolano riunito in Consiglio 
Maggiore approvava lo Statuto del 
Comune di Isola che al vino, alla sua 
produzione ed al suo commercio de
dicava ben sei articoli.
Giustamente, il convegno sulla mal
vasia ha riproposto la necessità di 
riappropriarsi di una denominazione 
che si richiama all’Istria - come la 
“Malvasia Istriana ” — ma che ormai 
sta affondando le proprie radici an
che in territori lontani dalla nostra 
penisola, pur mantenendone il nome. 
Giustamente ebbe a sottolineare uno 
degli esperti convenuti a Isola: di 
Malvasie in Europa ce ne sono parec
chie, ma soltanto una di queste nasce 
e vinifica sul suolo istriano, quindi è 
la sola legittimata a portarne il nome. 
Alla salute!

Silvano Sau

Seduta della CAN costiera
Relazionefinanziaria per il 2006 della “Fin euro ” e della CAN Costiera all’ordine de! giorno 
del Consiglio della Comunità Autogestita Costiera della Nazionalità Italiana. Approvate pure 
le conclusioni sulla proposta di Risoluzione sulle minoranze italiana e ungherese preparata 
dal governo sloveno.
Riunione rapida e concreta quella della Comunità Autogestita Costiera della Nazionalità 
Italiana, presieduta da Flavio Forlani. Discussa e approvata la Relazione finanziaria per il 
2006 della Società “Fineuro”, presentata dal direttore Alberto Manzin, come pure il Bilancio 
Consuntivo, sempre per l’anno scorso, della CAN Costiera. Senza particolari dibattiti, poiché 
discussa ampiamente nel corso della riunione precedente, la relazione sulle Comunità italiana e 
ungherese in Slovenia preparata dall’Ufficio per le nazionalità del governo sloveno. Nel contesto, 
i consiglieri sono stati informati dei preparativi per un incontro a livello istituzionale con la 
Comunità magiara del Pomurje. Approvata pure la delibera di bandire il concorso pubblico 
per il posto di direttore dell’Ente Culturale “Carlo Combi”, dopo che recentemente erano stati 
assunti anche pure il coordinatore culturale ed un segretario amministrativo.

Il progetto del campus studentesco di Isola 
in mostra a Palazzo Manzioli

Organizzata dall’Università del Litorale 
e dalla Camera per l’Architettura ed il 
territorio della Slovenia, inaugurata a 
Palazzo Manzioli la mostra dei progetti usciti 
da un concorso pubblico con le soluzioni di 
massima per l’area che a Isola dovrebbe 
accogliere il Campus studentesco.
Il vicesindaco di Isola Darko Grad, oltre a 
portare il saluto del sindaco assente per impegni 
di lavoro, ha ribadito la necessità che lafutura 
struttura incontri ifavori della popolazione già 
in fare di progettazione, per cui ha auspicato 
che la mostra venga visitata da tutti i cittadini 
isolani interessati. ^
La dott.ssa Lucija Čok, Rettore dell 'Università del dorale, ha sottolineato che parte del merito 
per la realizzazione del futuro campus studentesco va indubbiamente anche all ’amministrazione 
comunale che in questi anni ha sempre supportato l ’iniziativa di portare nella cittadina istriana 
una parte del mondo universitario che sta già crescendo nella vicina Capodistria.
La mostra rimarrà aperta a Palazzo Manzioli fino al prossimo 4 maggio.

Di tutto e di più alla Fiera pasquale 
dell’antiquariato di Isola

Oltre 160 espositori provenienti da Slovenia, 
Italia, Croazia, Ungheria ed Austria 
accompagnati da un sole primaverile e 
da un numero record di visitatori hanno 
letteralmente invaso il centro cittadino di 
Isola in occasione della terza Fiera Pasquale 
Internazionale dell’antiquariato e delle 
tradizioni.
Numero record di espositori e di visitatori 
all’ormai tradizionale fiera pasquale 
dell’antiquariato di Isola che ha visto impegnati 
nell’organizzazione il Comune, l’azienda 

turistica G.I.Z, la libreria “Libris” e la nostra Comunità autogestita della nazionalità Italiana 
che, per l'occasione, ha tenuto aperto il portone della sede. Determinante l’apporto degli esperti 
di antiquariato, i coniugi Janez e Maria Janežič. Numerose anche le presenze di associazioni 
locali e non con un’interessante offerta di prodotti legati alla tradizione pasquale, dai dolci, alla 
colorazione delle uova, alla preparazione del pane. Vista la buona riuscita di tutte le edizioni 
organizzate finora, e, in particolare, di quella di domenica 8 aprile, per il prossimo anno si sta 
già pensando ad un ulteriore miglioramento organizzativo, facendo diventare la manifestazione 
una vera e propri attrazione turistica della nostra città.



Alunni isolani all’66Appuntamento 
con la fantasia”

Organizzata dall’Unione italiana, 
si è svolta a Verteneglio la mani
festazione Appuntamento con la 
fantasia, che ha visto esibirsi una 
dozzina di gruppi provenienti dalle 
scuole elementari di lingua italiana 
dell’Istria e di Fiume, tra cui la 
nona classe delta Scuola elementare 
Dante Alighieri che ha presentato 
una particolare rielaborazione di 
Romeo e Giulietta eseguita dagli 
stessi alunni. È una rivisitazione 
in chiave moderna della tragedia 
di Shakespeare in cui Romeo non 
è certo il grande amante di Verona 

e dalla sua Giulietta non vuole certo carezze. Ci sono poi alcuni personaggi di con
torno e alcune macchiette tipiche de! teatro dialettale. La rassegna dei gruppi scenici 
è stata promossa da! Settore educazione della Giunta Esecutiva di Unione Italiana 
con la collaborazione di dell’Università Popolare di Trieste.

M.M.

“Gara dei dolci pasquali”
La serata organizzata dalla Comunità 
degli Italiani Pasquale Besenghi degli 
Ughi di Isola ha visto l’adesione di 15 con
nazionali che hanno proposto 17 prodotti.
Il primo premio a Fedora Radojkovìé.
Hanno partecipato alla manifestazione 
anche gruppi artistico culturali di Umago 
e delle Comunità degli Italiani di San 
Lorenzo - Babici e Pirano.
Una festa in famiglia, la serata “Gara 
dei dolci pasquali ” organizzata dalla Co
munità degli Italiani Pasquale Besenghi 
degli Ughi di Isola. Festa condivisa dal 
pubblico abbastanza numeroso e dagli 
ospiti chiamati a sostenere il programma 
culturale: i “Cantadori”della Comunità 
degli Italiani di San Lorenzo - Babici, 
coadiuvati da Emil Zonta di Capodistria 
al “hais ”, il gruppo mandolinistico “Se
renate” della Comunità degli Italiani 
Giuseppe Tartini di Pirano e la “Klapa 
Lungomare”, ottimo gruppo vocale di Umago. Le paure sulla partecipazione alla gara 
dei dolci pasquali si sono dileguate ben presto. Le brave “maestre pasticcere” isolane 
non si sono fatte attendere: ben 15 partecipanti con 17 prodotti. La commissione 
giudicatrice, presieduta da Barbara Delise, ha avuto l’”ingrato” compito di dover 
scegliere i tre dolci a cui conferire i premi. Il riconoscimento per il primo posto è 
andato a Fedora Radojkovìé per le Fragole, per il secondo a Milena Mohorko per 
l’Alveare ed il terzo ad Emilia Babič per il Tronco. Naturalmente, il tutto è finito 
a degustazione, brindisi e canti.

C.C.

Inaugurata alla Galleria Insula e al 
Manzioli una mostra di artisti italiani

Inaugurata alla Gal
leria Insula e al Man
zioli una mostra di 
pittori e scultori ita
liani. Espongono le 
loro opere gli artisti 
E di Correr, Antonio 
Crivellari, Guerrino 
Dirindin, Giuseppe 
Onesti e Pope.
Come osservato dal Vi- 
cesindaco ed Assessore 
alla Cultura della Città 

di Cordenons Alberto Fenos, lo scambio di mostre collettive in program
ma, organizzato con la preziosa opera dell'Associazione Culturale Media 
Naonis e Galerija Insula, non ha soltanto l'obiettivo di far reciprocamente 
conoscere gli artisti da ciascuno promossi, ma quello - di certo non se
condario - di consolidare e rinforzare l'amicizia e la stima di due popoli 
vicini che si trovano oggi a giocare un ruolo rilevante nei nuovi scenari 
che l'Europa Unita ci propone. Alla manifestazione all’Insula si è esibito 
anche il quartetto d’archi della scuola di musica di Isola con brani di 
compositori italiani del seicento.

Non c'è più religione
Siamo attenti lettori di ciò che i mass media ci trasmettono a riguardo 
della cronaca locale. In queste nostre letture ci preoccupa la forse 
esagerata presa di posizione di non pochi nostri concittadini in merito 
a qualche rara dimenticanza di tradurre in sloveno annunci fatti in 
lingua italiana. Mentre gii stessi osservatori si premurano a giustifi
care le mancate traduzioni in lingua italiana di moltissime insegne e 
avvisi pubblici che settimanalmente troviamo esposti lungo le nostre 
contrade. Ultimamente abbiamo seguito una polemica in merito 
sulle pagine del "Mandrač", polemica insulsa come le tante altre 
riguardanti il bilinguismo a Isola. Ai fomentatori di certi sconcertanti 
atteggiamenti nei confronti del bilinguismo desideriamo ricordare che 
Isola è un comune nazionalmente misto. E a chi trova disgustoso il 
nome solamente in italiano "Birba ", dato a due parchi isolani riservati 
ai bambini fogliamo segnalare che birba deriva dal francese "bribe" 
che significa "pane per i mendicanti". A questo punto auguriamo a 
tutti gli isolani che oggi frequentano i due parchi nominati "Birba" 
non abbiano la disgrazia di diventare dei mendicanti.

Gianfranco Siljan

ATTIVITÀ COMUNITARIE
Manifestazioni culturali
Giovedì, 19 aprile 2007, ore 19.30, 
Comunità degli Italiani di Capo
distria
INTERVISTA A RAMOUS 
Recital presentato dal Dramma Ita
liano di Fiume, con musiche e video 
proiezioni, da un’idea di Bruno Naci- 
novich. Regia di Elvia Nacinovich e 
Bruno Nacinovich. Verrà organizzato 
il trasporto: partenza alle ore 18.30 da 
Sicciole (scuola) con fermate lungo il 
percorso (18.45 Pirano), Strugnano, 
(19.00 Isola). Il rientro è previsto a 
conclusione dello spettacolo. 
Organizzazione: nell’ ambito della 
collaborazione UI-UPTcon il contri
buto della Regione Autonoma Friuli 
- Venezia Giulia e della CAN Costie
ra. Ingresso libero.

Venerdì, 20 aprile 2007, ore 20.00, 
Palazzo Manzioli
DAI MONTI AL MARE 
Concerto del gruppo vocale “Rollan
do fra le note” di Trieste. Proiezoni 
di immagini. Regista e conduttore: 
Rolando Mion.
Organizzazione: CI P. B. degli Ughi.

occasione della Giornata mondiale 
del libro.
Organizzazione: CAN Isola.

Giovedì, 26 aprile, ore 18.00, Pa
lazzo Manzioli
INCONTRO CON LILIANA BAM- 
BOSCHEK
La nota pubblicista triestina presen
terà il suo volume “L’omo vespa e 
altre mačete”. Parteciperà alla serata 
l’attore Sergio Colini. Organizzazio
ne: CID. Alighieri..

Attività bibliotecaria
BIBLIOTECA DOMENICO LOVI- 
SATO
Apertura: dal lunedì al venerdì dalle 
ore 16.00 alle 19.00.
Ora della fiaba per i bambini del
la scuola materna e delle prime due 
classi della scuola elementare: ogni 
martedì alle ore 17.

BIBLIOTECA CIVICA 
Ora della fiaba in lingua italiana 
per i bambini dai quattro anni in poi: 
ogni mercoledì alle ore 17.

Sabato, 21 aprile 2007, ore 18.00, 
Isola, Casa di cultura
CONCERTO DEI CORI DELLA 
“LINO MARIANI” DI POLA 
I cori maschile, femminile e misto si 
esibiranno in canti operistici, popola
ri e tradizionali.
Organizzazione: CI D. Alighieri.

Uscite dei gruppi
Venerdì, 20 aprile 2007
I gruppi culturali della CI D. Alighie
ri con lo spettacolo “In piasela” sa
ranno ospiti della CI di Rovigno.

Martedì, 24 aprile 2007, ore 19.00, 
Palazzo Manzioli
SERATA MULTIMEDIALE 
inaugurazione della Sala di Informa
tica, presentazione del sito istituzio
nale della CAN e Mostra del libro in

Avvisi
La Biblioteca Domenico Lovisato 
sta rinnovando la catalogazione dei 
libri. Pertanto, rinnova l’invito alla 
restituzione dei libri già letti.

Si dice e non si dice...
Parliamo della voce “limitarsi”. È una voce che si usa spesso, non bene, in frasi 
come: Mi limiterò a fare questa osservazione; il governo si è limitato a inviare 
una commissione. Si dica: Mi contenterò di fare questa osservazione; il governo 
non ha fatto altro che inviare una commissione; o semplicemente: ha soltanto 
inviato una commissione. “Limitarsi” è corretto soltanto se usato nel suo vero 
senso: limitare sé stessi, pone un limite a sé stessi. Allora, cerchiamo di porre un 
limite a sé stessi a riguardo dell'uso della voce "limitarsi".

G.S.
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Tik pred koncem

Kriminalije

Veselje do dela?
Izolan je policiste obvestil, da mu je 
neznani storilec preko noči vlomil 
v objekt - shrambo, ter mu tam 
ukradel več kosov kamnoseškega 
orodja. Glede na to, da velja rek: 
Kdor dela ne krade, orodja verjetno 
ne bo potreboval zase.

Slalomist z zamudo
Ob 20.20 uri so policiste obvestili, 
da po hitri cesti od Kopra proti Izoli 
močno vijuga siv Mercedes. Policisti 
so vozilo kmalu zatem ustavili v 
Izoli in ugotovili, da je vozilo vozil 
pijan 52-letni drž. Rusije. Navedeni 
je imel v izdihanem zraku kar 0.79 
mg/l alkohola. Vozniku je bila 
prepovedana nadaljnja vožnja, 
svoje pa bo moral pojasniti tudi 
prekrškovnemu organu. Ker je 
voznik med postopkom začel kršiti 
javni red in s tem tudi po ukazu 
policista ni prenehal, je bilo zanj 
odrejeno pridržanje.

Rok se bliža
Ko prihaja rok za porodnišnico je 
treba poskrbeti za vse potrebno, si 
je rekel tatič in s skupnega hodnika 
ukradel otroški voziček. Prav mirno 
se po Izoli ne bo sprehajal z njim.

Dekleta so hujša
Policiste so obvestili, da se v okolici 
Simonovega zaliva nahaja skupina 
mladostnikov in krši javni red in mir. 
Policijska patrulja se je zapeljala do 
tja in ugotovila, da javni red krši 
mlajše dekle. Ker policisti nimajo 
časa za vzgajanje so ji izrekli globo.

Lep pozdrav iz Posočja
Občan je policiste obvestil, da ima 
doma v dnevni sobi staro granato 
iz I. svetovne vojne, ki mu jo je s 
soškega, verjetno kot spominek, 
prinesel sin. Ker se je zbal, da 
je zadeva lahko precej nevarna je 
obvestil policiste. Ti so k njemu 
napotili pirotehnike civilne zaščite, 
ki so za granato ustrezno poskrbeli.

Osebne zadeve
Policisti so prejšnji teden pri 
rednem delu opravili več zasegov 
prepovedanih drog za lastno 
uporabo. To, ali je lastna postala tuja 
pa si seveda lahko samo mislimo.

Pet ranjenih pri Jasni
Ob 15.41 uri so policiste obvestili 
o hudi prometni nesreči, ki se je 
pripetila na Belvederju v Izoli. Huje 
telesno poškodovanih je bilo 5 oseb.

Povzročil jo je 25-letni Ljubljančan, 
ki je med vožnjo zaspal, zapeljal na 
nasprotni prometni pas in čelno trčil 
v Golfa, ki ga je pravilno vozil 32- 
letni Koprčan. V povzročiteljevem 
vozilu so bili še trije tuji študenti, 
vsi so bili hudo poškodovani. V 
nesreči je bilo udeleženo še eno 
vozilo, v katerem pa se ni nihče 
poškodoval. Promet je bil oviran do 
17.00 ure. Poškodovane so odpeljali 
v izolsko bolnišnico, nihče ni v 
smrtni nevarnosti. Voznika, ki je 
nesrečo povzročil, bodo kazensko 
ovadili.

Aprilski Dedek mraz
Policisti so bili obveščeni, da se v Li
vadah med stanovanjskimi bloki že 
dlje časa nahaja kolo s pomožnim 
motorjem. S preverjanjem so ugoto
vili, da so moped ukradli pred dnevi 
v Kopru. O najdbi je bila obveščena 
lastnica, ki je kolo s pomožnim mo
torjem tudi že prevzela.

Samovžig
Ob 13.44 uri smo bili obveščeni, da 
na Šaredu gori avtomobil. Gasilci 
PGB Korte so požar na avtomobilu 
Fiat Palio Wekeend, letnik 99 po
gasili še pred prihodom policistov, 
tako, da je nastala k sreči le manjša 
škoda. Do samovžiga je najverjet
neje prišlo, zaradi zamaščenosti pri 
filtru goriva.

Brez nesreč ne gre
V preteklem tednu smo na območju 
Policijske uprave Koper obravnavali 
osem prometnih nesreč s telesnimi 
poškodbami v katerih je bilo pet 
oseb hudo telesno poškodovanih, 
devet oseb pa je utrpelo lažje tele
sne poškodbe.

Vsaj ta teden psa na povodec
V tem tednu bodo policisti poseb
no pozornost namenili živalim, 
konkretneje psom in njihovim las
tnikom. V skladu z Zakonom o za
ščiti živali bodo policisti preverjali 
spoštovanje 3. odstavka, 11. člena, 
ki govori, da mora skrbnik psa na 
javnem mestu zagotoviti fizično 
varstvo psa tako, da je pes na po
vodcu.

Univerzitetni kampus že stoji
... le študentje so malo v letih.
Na omenjenem območju je v na
ravnem okolju prepovedano ku
riti, sežigali ali uporabljati odprti 
ogenj, puščati ali odmetavati go
reče ali druge predmete in snovi, 
ki lahko zanetijo požar.

ALI OGLASI

Nepremičnine

- Dvosobno stanovanje v Izoli oddam 
za določen čas. Tel.: 05 641 63 71

- Sobo oddam študentoma - nekadil
cema. Informacije: 051 672 160

- Najamem majhno hišico na vasi. 
Tel.: 031 563 627

- V Izoli najamem trisobno stanovanje 
z balkonom, možnostjo parkirnega 
mesta in opremljeno.tel. 040 433 182

- V Izoli ali okolici najamem garsonje
ro za daljše obdobje, tel 040 701 108

- Oddamo garsonjero v Izoli (Dobrava) 
inf o. 051 428 646

- Zamenjam enosobno stanovanje 
(40 m2) Ljubljana - Vič, za enako ali 
garsonjero v Izoli. Tel.: 051 341 727

- Kupim garažo v Izoli. Tel. 041 488 346

Na Krasu kupim stanovanje, hišo ali 
parcelo, brez posrednika Tel. 031 406 
739

Uslužbenka srednjih let išče v Izoli 
ali njeni okolici skromno garsonjero 
ali enosobno stanovanje za daljši čas. 
Tel.: 031/598 633

Vozila

- Dobro ohranjen avto Peugot 106 
letnik 1997 prodam, tel 641 34 03

- Prodam Renault 5, 1.1993, 5v, 
80.000 km, motor potreben 
popravila. Tel; 040 588058

- Prodam avtomobil Nexsija, letnik 
96, v dobrem stanju nujno prodam. 
Cena po dogovoru. Prodam tudi 
voziček za novorojenčke. Cena po 
dogovoru, tel.031 232 643

- Avto Hyundai Pony za rezervne dele 
prodam 031 461 077

- Kupim rabljeni avto (Peugeot 206). 
Tel 05 641 34 08

Delo

- Glasbena skupina, ki igra latino 
in gipsy jazz išče instrumentalista 
(posebej zaželjeni so basisti in 
tolkalci ter možni backvokalisti) 
za sodelovanje in nastopanje. 
Ponudbe pošljite na tel.: 041 897 
522 ali 641 85 95.

- Pizzeria na obali zaposli izkuše
nega picopeka. Tel.: 041 566 751

- Pomoč v hiši in okoli nje iščem, 
tel. 031 599 650

-Nudim inštruktcije matematike 
za osnovne in srednje šole Gsm: 
041 287 425

- Fast food VENI - Takoj zaposlimo 
kuharja ali pomočnika kuharja 
z iskušnjami ali brez. Možnost 
stalne zaposlitve.

- Picerija Gušt išče kandidate- 
ke za dostavo hrane. Pogoj: 
vozniško dovoljenje najmanj 5 
let. Ponujamo dinamično delovno 
okolje in stimulativno plačilo. 
Prijave na tel. 031 292 400

- Inštruiram slovenščino, italijanščino 
in angleščino na vseh stopnjah. Tel.: 
040 245 683

- Nudim pomoč in varstvo otrokom, 
tudi takšnim s posebnimi potrebami. 
Pokličite na GSM 041 856 855

- Starejšim nudim pomoč na domu 
Tel.: 041 233 451

- Za skromno nadomestilo nudim 
pomoč pri čiščenju in pomoč starejšim 
ljudem pri vsakdanjih opravilih. Tel.: 
051 251 211

Starejšim obolelim ter drugim, nudim 
pomoč in oskrbo Tel 040 701 108

Razno

- Orbitek Ihane fitness prodam- 
cena 30EUR. tel 041 836 245

- Malo rabljeno cisterno 25001 
ugodno prodam, tel 041 770 042

- Fitnes naprava, kvalitetna, 
primerna za domačo uporabo, 
Kettler Classic 100, naprodaj. 
Nudi veliko možnosti vadbe, 
potrebuje malo prostora. Pokličite 
na tel.: 041 724209.

- Prodam masažno tuš kabino. 
Nova, neodpakirana. Cena po 
dogovoru, tel. 031 764 316

- Še je čas, da pognojite svojo 
njivo. Kompostiran kozji gnoj 
prodam, tel. 040 342 200

- Prodam mobitel (Sony Ericsson 
21010) za polovično ceno - 60.000 
SIT. tel 051 245 665 ali 040 170 
282

-Prodam kužke(nemške ovčarje 
brez rodovnika) stare 4 tedne 
Gsm 031 847 394

- Prodam prikolico Adria za 5 oseb 
in žičnato ograjo v Izoli. Ponudbe 
na tel: 041/786 878. Prodam tudi 
plastične, 1000 lit. cisterne.

- Prodam 1 mesec star bojler 
Ariston Shape Titanium 80 l(z 
garancijo). Cena po dogovoru. 
Tel.: 051 823 559

- Prodam 3 šivalne stroje Bagat v zelo 
dobrem stanju. Cena za vsakega: 100 
Eur. Tel.: 041 344 280

-Prodam 300 litrski vinski sod iz 
nerjavečega jekla in 4-50 litrske 
flaškone. Tel: 05/6419348

- Prodam sušilni stroj d 63225 v garanciji 
še štiri leta. inf. na tel 041 227 817

- Kupim psa, nemškega ovčarja. Tel: 
05 641 34 08

-Domače Istrsko olivno olje 
prodamo. Tel.: 041 595 707



NLB Stanovanjski 
kredit že od 

EURIBOR+ 1,30%*!

Zelo ugodna ponudba 
samo do 31. 5. 2007!

Vabimo vas. da se za več informacij oglasite v 
NLB Poslovalnici Izola, Trg republike 3 ali nas 
pokličete na tel.: 05-663-06-00! NLB o Sklupina

lovanjskikredit.si

1 ‘Ponudba velja za kredit v EUR, v višini 40.000 EUR ali več in dobo odplačila do 10 let za stranke, ki imajo NLB Osebni račun, nanj prejemajo 
§• plačo ali pokojnino in imajo sklenjeno varčevanje pri NLB najmanj 3 leta in sklenejo življenjsko zavarovanje za primer smrti pri NLB Viti ali 
? pričnejo s katerim izmed postopnih varčevanj NLB Vite. Ponudba velja do 31. 5. 2007.
-d Efektivna obrestna mera (EOM) je 5,50%. Izračun EOM je narejen na dan 5.3.2007 in je informativne narave. Pri izračunu je upoštevan kredit,
2 zavarovan z zastavo nepremičnine, stroški odobritve brez cenitve nepremičnine, v višini 40.000 EUR, doba vračila 10 let, obrestna mera 6-mesečni 
ž EURIBOR +1,30%. EOM se lahko spremeni, če se spremenijo stroški odobritve, stroški zavarovanja, dan in mesec črpanja kredita.

Konec tedna je bila Izola 
bolj bela kot ponavadi
Še pred nekaj leti bi rekli rumena, toda dandanašnja malvazija je posem 
drugačna od tiste, ki so jo poznali Istrani do nekaj let nazaj. Postala je 
“zlata malvazija” in rezultat vseh teh sprememb je tudi tradicionalni 
simpozij o malvaziji. Vinogradniki slovenske Istre so letos, v sodelovanju 
z Občino Izola ter z Italijansko narodno skupnostjo iz Izole, organizirali že 
9. simpozij »Malvazija, žlahtni okus Mediterana«. Že ime pove, da so na 
simpoziju predstavili malvazije iz slovenske in hrvaške Istre, zamejstva, 
Krasa, Brd in Vipavske doline, hkrati pa so pridelovalce seznanili z novimi 
spoznanji in dognanji tako na vinogradniški kot vinarski ravni. Simpoziji 
in predavanja v Besenghijevi palači in pokušine v Manziolijevi palači so 
imeli prav poseben pečat, ki so jim ga dale stare freske, mehki oboki in 
pridih zgodovine, ki se je srečala s sodobnostjo. Na zdravje.

Ne preveč zagrizeni za Kampus
Prejšnji teden smo doživeli še eno predstavitev nagrajenih elaboratov 
poseganja v izolski prostor. Po svetilniku, ki je še vedno na ogled v Sončni 
dvorani v ulici Giordano Bruno (ob cerkvi sv. Mavra) smo v Manziolijevi 
palači na ogled dobili še nekatere predlogee za ureditev študentskega 
kampusa v Livadah. Čeprav gre nedvomno za razvojno izredno pomemben 
projekt pa se vendarle dozdeva, da bi bilo bolje dodelati glavno vsebino 
bodočega univerzitetnega središča in šele potem graditi stavbe zanj. Zato 
tudi odgovori predstavnikov občine niso bili ravno navdušujoči, za razliko 
od predstavnikov Univerze na Primorskem z rektorico Lučko Čok na 
čelu in seveda nagrajenih avtorjev, ki so delo opravili znotraj omejenih 
informacij o tem, kateri oddelki naj bi našli svoje mesto v univerzitetnih 
Livadah jutrišnjega dne.

Povsem drugačno, neakademsko vzdušje pa je bilo videti na fešti, ki so jo 
pripravile rokometne veteranke za svojega Vojkija ob njegovi 60-letnici. 
Glede na to, da je zdaj že v letih, ko rad pogleda nazaj so na proslavo pova
bile tudi posebnega gosta, ki je ponovno zatrdil, da je lahko srečna dežela, 
ki ima tako mladino kot je zbrana na tej fešti. Hkrati pa je slavljenca opo
zoril, da razbijanje loparjev na teniškem igrišču ni primerno, nič pa ni imel 
proti temu, da so tresnili enega steklenega ob tla. Za 60 let lahko.

>:
 S.S

.


